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Bod č. 1. – Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie 

overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní, otváram šieste zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Senici, na ktorom vás všetkých vítam. Z 19 poslancov je podľa prezenčnej 

listiny 16 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina. Zasadanie Mestského zastupiteľstva je 

uznášaniaschopné, preto otváram jeho rokovanie. Ospravedlnení sú pán poslanec Čonka a pán 

poslanec Kalman, ktorý bude meškať. Zápisnica z predchádzajúceho mestského zastupiteľstva 

je overená aj k nahliadnutiu poslancom. Za overovateľov zápisnice určujem pani poslankyňu 

Vyletelovú a pána poslanca Grimma. Za zapisovateľku zápisnice určujem pani Langovú. 

Pracovné predsedníctvo dnes tvoria bez titulov Elena Jankovičová, Marek Došek, Filip 

Lackovič, Róbert Mozolovič a Martin Džačovský.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Bod 1. Ideme schváliť program. Odporúčam, aby dnešné zasadnutie šiesteho mestského 

zastupiteľstva rokovalo podľa predloženého programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli, 

webovom sídle a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. Predkladám návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje program šiesteho zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva v Senici konaného dňa 21. septembra 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme program. 

Uznesenie č. 183: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

program 6. zasadnutia MsZ v Senici, konaného dňa 21. septembra 2023.  
H l a s o v a n i e : prítomných:15         za:15        proti:0          zdržal sa:0              počet poslancov:19   

 

 

Program 6. zasadnutia MsZ v Senici 

 

1. Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

2. Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

3.1 Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 21.09.2023 

3.2 Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 19/01/J/2/b v znení uznesenia č. 

23/2018/703 

4.1 Uznesenia prijaté na 4. zasadnutí MsZ dňa 22.06.2023 

4.2 Uznesenia prijaté na 5. zasadnutí MsZ dňa 24.08.2023 

4.3 Uznesenia prijaté na 5. zasadnutí MsR dňa 12.09.2023 

5.  Prehľad plnenia príjmov a výdavkov mesta a organizácií v jeho riadení za I. polrok 

2023 

6.1  Informácia o zmene rozpočtu na rok 2023 Zmenou rozpočtu mesta č. 2/23 

6.2  Informácia o zmene rozpočtu na rok 2023 Rozpočtovým opatrením primátora č. 2/23 

6.3  Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2023 

6.4 Návrh na preklasifikovanie bežných výdavkov na kapitálové výdavky ŠJ pri Základnej 

škole s materskou školou J. Mudrocha 1343/19,  905 01 Senica 

7.  Informatívna správa o MHD na území mesta 

8.  Výročná správa Zariadenia sociálnych služieb Senica, n. o. za rok 2022 

9.  Informatívna správa o sociálnej starostlivosti na území mesta za rok 2022 

10.  Návrh VZN č. 81/2023 o podmienkach státia motorových vozidiel na území mesta 

Senica, o dani za užívanie verejného priestranstva za trvalé parkovanie motorových 



vozidiel na verejnom priestranstve a o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na 

miestnych cestách 

11.  Dispozície s majetkom 

12.  Informácia o rozhodnutí primátora o organizačnej zmene v štruktúre MsÚ 

13.1  Návrh na voľbu člena Redakčnej rady Naša Senica 

13.2  Návrh na zmenu v mestskom výbore č. 1 

14.1 Správa o výsledku kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov 

zistených pri kontrole evidencie prevádzky a údržby a kontrole spotreby pohonných 

hmôt na vozidlách vo vlastníctve mesta Senica vykonanej v r. 2021  

14.2 Správa o výsledku kontroly vybavenia sťažností doručených mestu v období od 

01.01.2022 do 30.06.2022 

14.3 Správa o výsledku kontroly plnenia uznesení MsZ v Senici, ktorými bol v období od 

01.01.2023 do 30.06.2023 schválený prevod nehnuteľného majetku mesta do 

vlastníctva tretích osôb 

14.4 Správa o činnosti HK za II. štvrťrok 2023 

15. Interpelácie 

16.   Uznesenia prijaté na 6. zasadnutí MsZ 

17.   Záver 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Má niekto záujem o zmenu programu? Ešte zmena programu? Neevidujem taký záujem. 

Predchádzame na bod... 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Áno? Pán poslanec Podmajerský? 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem. Ja som len chcel poprosiť, sme to riešili, dve zastupiteľstvá naspäť diskusiu. Tak, že 

či by to mohol byť automaticky bod, ktorý bude v programe. No potom sú tu problémy, že v 

interpeláciách riešime rôzne diskusné príspevky alebo teda rôzne a môžeme sa teda motivovať 

aj inými zastupiteľstvami zo susedných miest. Každé jedno má takýto bod. Čiže aj diskusiu, aj 

rôzne. Že či by to bolo také, že, aby to bolo odteraz už v každom programe. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja v tom osobne problém vidím, pretože práve Váš posledný príspevok mi spôsobil vlnu 

mnohých návštev práve z poľnohospodárskeho družstva Čáčov, ktoré povedalo, že keby vedeli, 

že tu budú osočovaní a budú, budú o nich hovorené nepravdivé informácie, prišli by osobne a 

vedeli by sa konfrontovať. Že nezdá sa im fér, aby niekto pol hodinu rozprával o tom, ako sú 

neschopní a následne oni nemohli reagovať. Môžem povedať, že vnútorne a moje osobné 

presvedčenie je, že majú pravdu. Že v prípade, že chceme o niekom diskutovať a o niekom 

dávať, dajme im to dopredu vedieť, pretože boli to aj iní zamestnanci, ktorí sa nemohli brániť 

a potom akákoľvek reakcia neskoršia nie je vždy fér. Takže preto ja som osobne presvedčený, 

že to nie je správny spôsob, aby si niekto nachystal trištvrte hodinovú prezentáciu, na ktorej 

robí 3 - 4 týždne a následne osočil niekoho, kto tu vôbec v tejto miestnosti nie je. A v minulosti 

sme sa snažili práve týmto veciam vyhýbať a ja si nemyslím, že je správne v tomto pokračovať. 

Akože preto, ja som ten návrh, čo sa týka diskusie: ak je záujem diskutovať o nejakom bode, 

pozvime toho človeka, dajme ho, nech môže prísť a on môže reagovať, tam nie je najmenší 

problém. Ale pokiaľ budeme riešiť taký problém, hentaký problém a čo sa týka diskusie alebo 

teda interpelácii, tam sú jasne definované, čo tam patrí a neviem o tom, že by akýkoľvek 

poslanec mal problém sa stretnúť či so zástupcom alebo s ktorýmkoľvek pracovníkom, áno? 

Mnohí to využívate, pravidelne to chodíte a je to podľa mňa praktickejšie a rýchlejšie. A pre 

určitú dôstojnosť aj toho zastupiteľstva si myslím, že je na úrovni, aby naozaj aj tá druhá strana 

bola pripravená, čo sa týka, pokiaľ sa bavíme o nejakom inom treťom subjekte, tak nemyslím 



si, že je to fér, aby potom oni mali pocit, sú dotknutí, oni mali záujem, že chcú mať článok v 

našej Senici, že oni chcú, aby toto sme im uverejnili takýmto spôsobom a to zase tiež nejde 

neustále po tomto takto udržovať. Takže z toho titulu si myslím, že nie je správne, aby sme si 

dali bod, že a teraz si poďme naložiť, ja neviem, takej firme, hentakej firme, lebo mne sa 

neľúbilo, akou formou to spravili. Urobme to systémom, že tak, ako som hovoril, aj v rámci 

ostatných, dajte to dopredu vedieť, my tú firmu pozveme, my ich zavoláme, aby si to a môžete 

si to vysvetliť alebo urobí sa nejaké pracovné rokovanie. Ja sa tomu nebránim, ale aby to bolo 

systémom, že teraz niekomu naložíme, kto tu nie je, to nie je úplný ideál, to je môj pohľad. Ale 

samozrejme, keď si to schválite, tak to tak bude.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja si dovolím teda na to reagovať, keď môžem, že diskusia má byť akože teda vo 

verejnoprospešnom záujme, tzn., že to nemá byť o konkrétnom bode. Ak už máš ty problém 

alebo to ja mám nejaký problém s nejakou komunikáciou, o tom sa môžeme rozprávať, ale 

podľa mňa to je úplne štandardné. Skúsme si pozrieť na ostatné mestá, ako som povedal. Podľa 

mňa, či už Rôzne, ale diskusia by tam mala byť. Tu sme tu pre verejnosť, tzn., že tu nemáme 

čo schovávať sa niekde v kancelárii, niekde inde. Ak si ktokoľvek z diskutujúcich myslí, že to 

treba rozprávať na zastupiteľstve, treba mu tú príležitosť dať. To je táto moja reakcia. Čo sa 

týka toho, tej situácie s družstvom, mal si aj ty možnosť pozvať aj štatutára na niekoľko 

stretnutí, či už na pracovné stretnutie poslancov alebo na verejnú prehliadku verejnú, na 

prehliadku povodňovú alebo teda na komisiu povodňovú mesta, mestskú a neprišli tam, vieš? 

Takže toto tu nemotajme. Ja som tam dal všetky veci, ktoré som uznal za vhodné. Máme tu 2 

vyhlášky, teda jednu vyhlášku z Okresného úradu, máme tu jedno rozhodnutie. Ja som tam 

nepovedal nič iné, ako bolo treba. Sám vieš, že ľudia si pýtali informácie, nemali ich. A toto je 

podľa mňa jediné fórum, kde tie informácie dávať môžem. Ak to niekto špatne prijal, ja som si 

pýtal niekoľko stretnutí s pánom predsedom družstva, nevyužil to, takže to ostatné považujem 

za úplne zbytočné. A keď v tom mieniš pokračovať, nech sa páči. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

V poriadku, ja len, že keď je to diskusia, mala by byť aj tá druhá strana prítomná, to je celé. A 

pán poslanec Sova. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Iba faktickú poznámku, že tá diskusia sa nemusí týkať vždy nejakej inej, 

nejakej firmy konkrétne, môžu to byť nejaké problémy, ktoré vzídu aj z priebehu rokovania 

zastupiteľstva, to je ad 1. Ad 2: pán primátor, ty si poslanec Trnavského samosprávneho kraja 

a tam máme v každom bode, v každom programe aj rôzne diskusie. Ja neviem, prečo ti to tam 

nevadí a tam to nenapadneš, tak ja si myslím, že tam to môže byť a tu to zrazu nemôže byť. 

Zdá sa mi to, že, nechceme počúvať, ďakujem. Ale bol tu nejaký návrh, tak pokiaľ nemá ešte 

niekto nejaký príspevok, teda ja by som bol za to, aby sme dali za to hlasovať. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nie som si istý, či Trnavský kraj má diskusiu. Priznám sa, že informatívne správy mal, myslím 

si, že diskusia tam dlhodobo nie je alebo nebývala, priznám sa, že teraz poslanec, ale to je jedno, 

však dá sa to pozrieť, to nie je podstatné. Dobre, návrh je na doplnenie bodu o posledný bod 

programu, tzn. bod 16 Diskusia, prosím, keď nie žiadny iný návrh, prosím o hlasovanie. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

To uznesenie nebolo prijaté a nie je k tomu problém, aby sme sa pravidelne stretávali a riešili 

veci v rámci tých bodov, ktoré treba, pokiaľ nie je možné sa niekde stretnúť. Ja sa tomu 

nebránim, hovorím, ale, osobne by som navrhol, že dajte, ja to nemám problém dať do 

programu, pošlite materiál, aby som vedel, koho mám pozvať a samozrejme, môže to byť rovno 

v tej prvej pozvánke ako takej. Dobre? 

 

 



Bod č. 2. – Voľba návrhovej komisie a mandátovej komisie 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže prechádzame na bod číslo 2. Voľba návrhovej komisie. Predkladám návrh na zloženie 

návrhovej komisie. Pani poslankyňa Mičová, pán poslanec Pastucha, pán poslanec Sova. Má 

niekto z poslancov pozmeňujúci návrh? Ak nie... Neevidujem, predkladám návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v  Senici schvaľuje návrhovú komisiu v zložení pani poslankyňa 

Mičová, pán poslanec Pastucha a pani, pán poslanec Sova. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže návrhovú komisiu sme SCHVÁLILI.  

Uznesenie č. 184: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Ivana Mičová, Mgr. Peter Pastucha, Ing. Roman Sova. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:18                proti:0          zdržal sa:0      počet poslancov:19 

  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, návrhová komisia bola zložená. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na voľbu mandátovej komisie, predkladám návrh na zloženie: pani poslankyňa 

Madunická, pán poslanec Lackovič a pani poslankyňa Včelková. Má niekto z poslancov 

pozmeňujúci návrh? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje mandátovú komisiu v zložení pani poslankyňa Madunická, 

pán poslanec Lackovič a pani poslankyňa Včelková. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, mandátovú komisiu sme SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 185: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

mandátovú komisiu v zložení: PhDr. Miriam Madunická, PhD, Mgr Filip Lackovič, Mgr. 

Lenka Včelková. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:18           proti:0          zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

Bod č. 3.1. – Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 

21.09.2023 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.1 Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva s termínom plnenia 

do 21. 9. 2023. Má niekto z poslancov pripomienky? Neevidujem taký záujem, predkladám 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje Správu o plnení uznesení 

Mestského zastupiteľstva, prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Schválili sme Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva. 

Uznesenie č. 186: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

správu o plnení uznesení MsZ. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:18              proti:0          zdržal sa:0        počet poslancov:19   

 

 

 



 

Bod č. 3.2. – Správa hlavnej HK o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva v Senici číslo 19/01/J/2/b v znení uznesenia číslo 

23/2018/703 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.2 Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesenia Mestského 

zastupiteľstva v Senici číslo 19/01/J/2/b v znení uznesenia číslo 23/2018/703. Sú otázky a 

pripomienky k tejto správe? Pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Pán primátor, ja konečne, teda koniec koncov niečo som zistil z tých zmlúv, ktoré tu sú. 

Nechcem sa pýtať konkrétne na charakter tých zmlúv, ale zaujímalo by ma, na strane 7 je bod 

10 Zmluva na dodanie tovaru: to sú tie zdieľané bicykle. Tam som sa dočítal teda, že 85 

klasických, 60 elektrických, 10 nabíjačiek na batériu, 24 modulárnych staníc dokovacích. V 

akom štádiu? Dokázali by sme aj napr. občana informovať, v akom štádiu to je, že sa chystajú 

nejaké tie odstavné plochy? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Odstavné plochy sa chystajú do konca novembra s tým, že s vysokou pravdepodobnosťou 

samotné spustenie nastane do tej. My sme nachystaní ju spustiť v novembri, ale keďže sú to, je 

to počasie, ktoré už nie je na to vhodné, tak reálne to spustenie, predpokladám, že bude asi 

marec 2024. Tzn., my projekt stíhame, čo mám informáciu, tak v podstate v kľude všetko ide 

podľa harmonogramu a teda, ale samotné tie bicykle ako také by ten občan. Pravdepodobne ich 

nahodíme tak, aby sme splnili samozrejme všetky podmienky, ale následne v rámci počasia už 

ich budeme sťahovať. Takže reálne asi tá plná prevádzka bude marec, alebo niekde marec 2024. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

2024. Ďakujem. Asi sociálny podnik sa bude starať o tie bicykle, či máme vysúťaženého 

nejakého... 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Máme momentálne predpokladané hodnoty zákazok a zvažujeme rôzne možnosti, že teda akou 

formou ideme. Chodia, konzultujú, že čo by bolo pre nás najvýhodnejšie. Pretože samozrejme, 

je tam nejaký, aj skúsenosti z iných miest, že ten nábeh bol pomalší a následne sa to rozbehlo 

až v priebehu času. Ono to nie je, že dneska spustíme zdieľané bicykle, od zajtra idú naplno, 

ale práve tie skúsenosti z iných miest hovoria, že ten prvý rok bude veľmi taký, že vlažný, by 

som to nazval a že následne tí ľudia už sa zapájajú a idú. Ale preto sme dávali aj elektrické 

bicykle, pretože neplánujeme v Senici umiestňovať elektrické kolobežky, ktoré sú podľa mňa 

nebezpečnejšie vďaka tomu, že majú menšie kolieska a naozaj na tom vedia ľudia trošku viacej 

sa vyblbnúť a z toho titulu máme aj elektrické budú bicykle, budú aj klasické bicykle a bude si 

človek vedieť vybrať, že čo je preňho výhodnejšie. Bude tam, aj myslím, drobná cenová 

diferenciácia. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prosím. Pani poslankyňa Vyletelová. 

Mgr. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcela opýtať k tej Zmluve o poskytovaní služieb s 

dodávateľom Sociálny podnik mesta Senica. Je to na strane 6 v bode 5. Je tam vlastne len 

uvedené, že sa vypúšťa služba polievanie záhonov a výsadby. Kto sa vlastne bude teraz starať 



o polievanie? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

My sme tam robili potom následne súťaž. Túto súťaž, keďže technika, ktorú mal sociálny 

podnik to nestíhala, tak sme túto zmluvu ukončili a robili sme súťaž, aby nám bolo polievané a 

tento rok to boli Technické služby mesta Senica. Ale aby sme nemali, že nám dve služby robí 

niekto rôzne a že kto to má robiť a nemá robiť, tak tam sme ukončili v tejto časti tú zmluvu so 

Sociálnym podnikom, keďže tá technika bola viackrát v servise a potom by sa to nestíhalo tak, 

ako by sme potrebovali, tak preto sme to riešili touto formou. A máme záujem sa, teraz by mala 

byť ďalšia výzva, prihlásiť na to, aby sme získali inú novú techniku aj na polievanie, aj 

zametanie. Takže ak ju získame, tak následne zase by sme to išli tou formou, že by sme to 

doplnili. 

Mgr. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ešte, ak dovolíte jednu otázku tiež k tým zdieľaným bicyklom. Čiže správne tomu rozumiem, 

že vlastne tá firma, ktorá to dodáva, tak sa bude starať aj o údržbu tých bicyklov, alebo len o 

údržbu toho systému? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

My máme zaplatených 5 rokov, údržbu kompletného systému a s tým, že firma, pokiaľ to 

nebude naša spoločnosť, ktorej to vieme zadať na priamo, tak to musíme vysúťažiť a môže to 

byť akákoľvek firma. Môže to byť aj táto spoločnosť, ale môže to byť akákoľvek iná, tých 

spoločností je výrazne viacej, ktoré sa tomu venujú. Môže to byť aj tak, že to bude nejaká 

kombinácia, alebo ja som videl, čo sme sa pýtali v niektorých miestach, aj tieto veľké 

spoločnosti to mnohokrát urobili systémom, že zazmluvnili si nejakého lokálneho partnera, 

ktorý im to potom poskytoval a robil. A to sa priznám, že tam bola aj z mojej strany diskusia, 

či sa nám oplatí vôbec súťažiť vo veľkom, či sa nám neoplatí to ešte nejakým spôsobom 

rozdeliť, aby sme boli efektívnejší a lacnejší. Lebo nemáme záujem niekomu platiť za to, že si 

aj tak objednal lokálneho. Takže teraz máme tam k tomu diskusiu, že ako to urobiť, neurobiť a 

akým spôsobom to uchopiť, aby to bolo efektívne pre nás, čo sa týka prevádzkovania. 

Mgr. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prosím. Neevidujem ďalší záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o plnení uznesenia mestského 

zastupiteľstva v Senici číslo 19/01/J/2/b v znení uznesenia číslo 23/2018/703. Prosím o 

hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Správu sme ZOBRALI NA VEDOMIE.  

Uznesenie č. 187: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

správu HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 19/01/J/2/b v znení uznesenia č.23/2018/703. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:18                proti:0          zdržal sa:0      počet poslancov:19 

 

Bod č 4.1. – Uznesenia prijaté na 4. zasadnutí MsZ dňa 22.06.2023 

Bod č 4.2. – Uznesenia prijaté na 5. zasadnutí MsZ dňa 24.08.2023 

Bod č 4.3. – Uznesenia prijaté na 5. zasadnutí MsR dňa 12.09.2023 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 4.1., resp. 4.2. a 4.3. O všetkých by sme hlasovali spoločne s tým, že jedná 

sa o uznesenia prijaté na štvrtom zasadnutí mestského zastupiteľstva dňa 22. 6. 2023. Uznesenia 

prijaté na piatom zasadnutí mestského zastupiteľstva dňa 24. 8. 2023 a uznesenia prijaté na 



piatom zasadnutí mestskej rady dňa 12. 9. 2023. Má niekto záujem o diskusiu k týmto bodom? 

Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie 4.1 uznesenia prijaté na štvrtom zasadnutí mestského zastupiteľstva dňa 22. 6. 

2023., 4.2. Uznesenia prijaté na piatom zasadnutí mestského zastupiteľstva dňa 24. 8. 2020 a 

4.3. uznesenia prijaté na piatom zasadnutí Mestskej rady dňa 12. 9. 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE všetky uznesenia prijaté 

na  mestských zastupiteľstvách a mestskej rade. 

Uznesenie č. 188: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

1. Uznesenia prijaté na 4. zasadnutí MsZ dňa 22.06.2023 

2. Uznesenia prijaté na 5. zasadnutí MsZ dňa 24.08.2023    

3. Uznesenia prijaté na 5. zasadnutí MsR dňa 12.09.2023  
H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:17     proti:0     zdržal sa:0; 1 nehlasoval     počet poslancov:19 

 

Bod č. 5. – Prehľad plnenia príjmov a výdavkov mesta a organizácií 

v jeho riadení za I. polrok 2023 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 5. To máme prehľad plnenia príjmov a výdavkov mesta a organizácií 

v jeho riadení za I. polrok 2023. Návrh prerokovala finančná komisia, ktorá bez pripomienok 

odporúča predložiť na schválenie tento materiál, prerokovala tento materiál aj mestská rada, 

ktorá bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie tento materiál, takže vydiskutované, 

prejdené aj v rámci diskusie poslancov. Má niekto ešte záujem o diskusiu v rámci tohto bodu? 

Stručne, keď tak. Neevidujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje plnenia príjmov a výdavkov mesta a organizácie v jeho riadení k 30. 6. 2023. Prosím 

o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, materiál sme SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 189: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

prehľad plnenia príjmov a výdavkov mesta a organizácií v jeho riadení k 30.6.2023. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:18          proti:0          zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

Bod č. 6.1. – Informácia o zmene rozpočtu na rok 2023 Zmenou 

rozpočtu mesta č. 2/23 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 6.1. Informácie o zmene rozpočtu mesta na rok 2023 zmenou rozpočtu 

mesta číslo 2/23. Tento materiál prerokovala finančná komisia, bez pripomienok odporúča 

predložiť na rokovanie, prerokovala tento materiál aj Mestská rada, ktorá bez pripomienok 

odporúča predložiť na rokovanie. Takže sú to zmeny rozpočtu, ktoré neovplyvníme a 

prichádzajú teda zvonku vplyvy a príjmy, ktoré zapracováva. Má niekto záujem o diskusiu k 

tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 

2023 zmenou rozpočtu mesta číslo 2/23, prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE zmenu rozpočtu číslo 2/23. 

Uznesenie č. 190: 



MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2023 Zmenou rozpočtu mesta č. 2/23. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:18           proti:0       zdržal sa:0              počet poslancov:19 

 

Bod č. 6.2. – Informácia o zmene rozpočtu na rok 2023 Rozpočtovým 

opatrením primátora č. 2/23 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 6.2 Informácie o zmene rozpočtu mesta na rok 2023 rozpočtovým 

opatrením primátora číslo 2/23. Tento materiál prerokovala finančná komisia: bez pripomienok 

odporúča predložiť na rokovanie a taktiež prerokovala mestská rada, bez pripomienok odporúča 

predložiť na rokovanie. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, 

predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie informácie 

o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2023 rozpočtovým opatrením primátora číslo 2/23, 

prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže bolo ZOBRATÉ NA VEDOMIE rozpočtové opatrenie 

primátora číslo 2/23.  

Uznesenie č. 191: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2023 Rozpočtovým opatrením primátora č. 2/23. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18      za:18           proti:0        zdržal sa:0                počet poslancov:19 

 

Bod č. 6.3. – Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2023 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 6.3 Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2023. Návrh prerokovala 

finančná komisia: bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie a návrh prerokovala aj 

mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie. Takže ide tu o zmeny, 

ktoré v podstate sú v kompetencii zastupiteľstva a teda reagujú práve na vývoj, čo sa týka na 

príklad energií a presunov v rámci jednotlivých kapitol. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto 

bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje zmenu rozpočtu mesta na rok 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI zmenu rozpočtu na rok 2023.  

Uznesenie č. 192: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

zmenu rozpočtu mesta na rok 2023. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18        za:18           proti:0          zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

Bod č. 6.4. – Návrh na preklasifikovanie bežných výdavkov na 

kapitálové výdavky ŠJ pri Základnej škole s materskou školou J. 

Mudrocha 1343/19,  905 01 Senica 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 6.4 Návrh na preklasifikovanie bežných príjmov na kapitálové výdavky 

školská jedáleň pri Základnej škole s materskou školou na Mudrochovej ulici v Senici. Máme 



tu preklasifikovanie pre výdavky, pre kapitálové výdavky pre školskú jedáleň, na nákup, 

umývačku riadu. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, 

predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje, preklasifikovanie 

bežných príjmov na kapitálové výdavky pre školskú jedáleň pri Základnej škole podľa 

predloženého návrhu, na nákup umývačky riadu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže SCHVÁLILI sme preklasifikovanie bežných výdavkov na 

kapitálové na Základnej škole. 

Uznesenie č. 193: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

preklasifikovanie bežných príjmov na kapitálové výdavky pre Školskú jedáleň pri Základnej  

škole s materskou školou J. Mudrocha 1343/19, Senica vo výške 1 700,00 Eur  na nákup 

umývačky riadu. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18       za:18           proti:0          zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 7. – Informatívna správa o MHD na území mesta 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 7, informatívna správa o Mestskej hromadnej dopravy na území 

mesta, kde teda je prehľad o výdavkoch, ale aj teda o nástupoch, o využívaní. Doplnil by som 

informáciu, že momentálne aj s novým veľkým zamestnávateľom prebiehajú rokovania práve 

so spoločnosťou, ktorá robí aj pre nás Mestskú hromadnú dopravu, aby si zabezpečili dopravu 

aj do ich podniku v rámci mesta, takže aj toto je taká dobrá správa, že nebudú všetci cestovať 

len autom, ale kto to bude chcieť využiť, môže využiť aj potom pre nich aj autobus, poprípade, 

samozrejme, zdieľané bicykle alebo peši. Takže to je taká doplňujúca informácia. Materiál 

prerokovala mestská rada, ktorá odporučila predložiť správu o mestskej hromadnej doprave na 

území mesta na rokovanie mestského zastupiteľstva. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto 

bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici informatívnu správu o Mestskej hromadnej doprave na území mesta Senice berie na 

vedomie. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE informatívnu správu o 

MHD na území mesta. 

Uznesenie č. 194: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu o MHD na území mesta. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:17     proti:0      zdržal sa:0; 1 nehlasoval    počet poslancov:19 

 

Bod č. 8. – Výročná správa Zariadenia sociálnych služieb Senica, 

n.o. za rok 2022 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 8. Výročná správa zariadenia sociálnych služieb Senica, nezisková 

organizácia za rok 2022. Tento materiál prerokovala komisia pre sociálnu, zdravotnú a bytovú 

oblasť, bez pripomienok odporúča predložiť na rokovanie. Taktiež finančná komisia, ktorá bez 

pripomienok odporúča predložiť na rokovanie a taktiež mestská rada bez pripomienok 

odporúča predložiť na rokovanie. Takže sú tu jednotlivé výdavky, náklady, akým spôsobom 

funguje, ale taktiež aj jednotlivé aktivity po jednotlivých mesiacoch, čo teda, aké aktivity v 

zariadeniach sociálnych služieb Senica, nezisková organizácia sa vykonávajú, tým len doplním, 



že tento týždeň som bol na štátnom fonde rozvoja bývania, kde sme práve z mimoriadneho 

alebo teda z augustového zastupiteľstva podávali návrh na financovanie zo Štátneho fondu 

rozvoja bývania a na zateplenie a výmenu ďalšieho výťahu a ďalších úprav a ďalšieho 

schodiska v zariadení sociálnych služieb Senica. A teda bolo prisľúbené, že napriek tomu, že 

sú voľby a jednoducho tieto procesy bežia automaticky a do 60 dní budeme, pokiaľ máme 

všetky už doklady tam splnené, tak by sme mali byť vyrozumení, že budeme mať financovanie, 

keďže táto, táto akcia je už vysúťažená, takže následne by už mohli začať aj s prácami ako 

takými. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Výročnú správu 

zariadenia sociálnych služieb Senica, nezisková organizácia za rok 2022. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže Výročnú správu zariadenia sociálnych služieb SME 

ZOBRALI NA VEDOMIE. 

Uznesenie č. 195: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

výročnú správu Zariadenia sociálnych služieb Senica, n. o. za rok 2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:18         proti:0          zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 9. – Informatívna správa o sociálnej starostlivosti na území 

mesta za rok 2022 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na Informatívnu správu o sociálnej starostlivosti na území mesta za rok 2022, 

tzn., Správa nám hovorí o všetkých zariadeniach, samozrejme informácie máme zistené z týchto 

zariadení, aké sa poskytujú služby, v akom rozsahu a teda, aby sme mali základný prehľad o 

tom, čo všetko sa poskytuje a kde teoreticky by sme vedeli možno viacej spolupracovať alebo 

doplniť a zvažujeme možnosti aj rozšírenia útulku, čo by, čo je teraz momentálne v minulosti 

vôbec nevyužívaná, teraz v plnom rozsahu využívaná služba. A začíname pociťovať, že práve 

túto službu ešte nemáme úplne pokrytú, a preto uvažujeme práve o možnostiach rozšírenia tejto 

služby. Má niekto záujem o diskusiu? Medzitým prečítam, že prerokovala tento materiál 

Komisia pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť, bez pripomienok odporúča predložiť na 

rokovanie. Taktiež Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča predložiť materiál na 

rokovanie. Nikto nemá záujem o diskusiu, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Informatívnu správu o sociálnej starostlivosti v meste 

Senica za rok 2022. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE Informatívnu správu 

sociálnej starostlivosti na území mesta za rok 2022 

Uznesenie č. 196: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu o sociálnej starostlivosti v meste Senica za rok  2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:18                proti:0          zdržal sa:0      počet poslancov:19 

 

Bod č. 10. – Návrh VZN č. 81/2023 o podmienkach státia 

motorových vozidiel na území mesta Senica, o dani za užívanie 

verejného priestranstva za trvalé parkovanie motorových vozidiel na 

verejnom priestranstve a o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 

na miestnych cestách 



 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 10. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Senica číslo 

81/2023 o podmienkach státia motorových vozidiel na území mesta Senica, o dani za užívanie 

verejného priestranstva, za trvalé parkovanie motorových vozidiel na verejnom priestranstve, o 

dočasnom parkovaní motorových vozidiel na miestnych cestách. Materiál prerokovala 

Finančná komisia, ktorá odporúča predložiť na schválenie s pripomienkami a taktiež mestská 

rada, ktorá odporúča predložiť na schválenie s pripomienkami. Tieto pripomienky boli niektoré 

zapracované, niektoré nie, tak ako je uvedené v dôvodovej správe. Návrh všeobecne záväzného 

nariadenia číslo 81/2023 bol zverejnený na úradnej tabuli webového sídla, na centrálnej úradnej 

elektronickej tabuli v zákonom stanovenej lehote. K návrhu boli vznesené pripomienky na 

Finančnej komisii a mestskej rade, ktoré boli zväčša akceptované. Takže, čo sa týka tohto 

všeobecne záväzného nariadenia, tak nadväzuje práve na analýzu a rozpracovanosť, ktorá bola 

urobená v roku 2019 Žilinskou univerzitou, kde sme vychádzali práve z toho, že akými 

podmienkami vieme zlepšiť parkovanie v meste Senica. Keďže v meste Senica dlhodobo bola 

regulácia parkovania, ale stále nám to nepomáhalo, tak práve sme vtedy objednávali odborníkov 

zo Žilinskej univerzity, ktorí sa tomuto na mnohých iných samosprávach sa tomu venujú a 

vtedy sme práve prišli, resp. oni prišli s riešením, ktoré hovorilo o tom, že musíme byť 

efektívnejší na terajších parkovacích miestach. A efektívnosť sme mali práve dosiahnuť tým, 

že znížime výrazne počet vyhradených trvalých parkovacích miest. Tieto vyhradené trvalé 

parkovacie miesta z toho titulu boli zo 100 EUR zdražené na 250 EUR. S tým, že nikto nevedel 

urobiť analýzu na to, či je to dosť, či je to málo a akým spôsobom to spraví. Po štyroch rokoch 

si môžeme povedať, že zhruba z 1200 parkovacích miest sme klesli na 500. Tzn., týchto 700 

parkovacích miest je efektívnejšie využívaných, tzn. obrátkovosť na parkovacom mieste je 

vyššia. Pokiaľ je to vozidlo v oprave, pokiaľ ten človek je v práci, pokiaľ je na dovolenke, tak 

na tom parkovacom mieste môže zaparkovať niekto iný za 20 eurovú známku ročnú alebo na 

hodinovú esemesku, keď to tak zjednoduším a môže toto parkovacie miesto využiť. Tá 

obrátkovosť a využiteľnosť trvalého parkovacieho miesta na skôr takéto dočasné parkovanie 

krátkodobejšie je dôležité z toho titulu, že klíma okolo nás sa mení a budovať neustále nové 

parkovacie miesta len na úkor zelene nie je naším riešením a skôr naším riešením musí byť 

efektívne využívať to, čo už máme a maximalizovať práve tie možnosti parkovania na tých 

miestach, ktoré sú už vybudované. V tomto prípade je to minimalizácia vyhradených 

parkovacích miest. Avšak v roku 2000, od roku 2010 do roku 2014 sa budovali parkovacie 

miesta v meste Senica aj systémom, kedy ľudia v spolupráci si objednali parkovacie miesta od 

mestského podniku služieb a majú dlhodobé zmluvy. Tieto, väčšinou zmluvy končia v roku 

2026, 2028. Tzn. nedokážeme dnes urobiť to, že by sa kompletne dokázalo zrušiť vyhradené 

parkovanie, ale vieme ho minimalizovať alebo znižovať, a preto aj ten návrh, ktorý prichádza 

a teoreticky nám ho vie odprezentovať pán Štefek, že teda akým spôsobom by sa pomenili 

jednotlivé sadzby, by nám povedal, aby ste a teda, aby bolo odprezentované, že akými formami, 

pretože v mnohom v podstate ostávajú sadzby zachované, nemenia sa a naša myšlienka je v 

podstate hlavná a tá je, aby sme dokázali maximálne využívať miesta, ktoré už dnes v meste 

Senica existujú. Takže poprosím pána Šteffka.  

Ing. Ivan Šteffek (vedúci odd. výstavby a dopravy) 

Ďakujem, dobrý deň. Teda vás v krátkosti oboznámim so zmenami cien, ktoré boli, ktoré sú 

návrhom v tomto VZN. Zásadnou zmenou je to, že sa rušia vo VZN-ku všetky typy mesačných 

parkovacích kariet a zároveň obsahuje aj úpravu cien za parkovacie karty. V návrhu zostáva 

poplatok pre Senčanov za prvé a druhé auto nezmenený, teda 20 EUR ročne. S cenou návrh 

nehýbe ani pri fyzických osobách, aj právnych osobách, za prvé a druhé auto tiež 20 EUR ročne. 

Nezmenená ostáva aj cena ročnej parkovacej karty pre dôchodcov s trvalým pobytom v Senici, 

čo je 10 EUR. Dokonca túto skupinu návrh rozširuje v rámci vekovej hranice už od 65 rokov 



namiesto pôvodných 70 rokov. Výhody ostávajú aj darcom krvi s trvalým pobytom v Senici. 

To je 10 EUR ročne. So zvýšením ceny za ročné parkovacie karty návrh počíta v prípade 

Senčanov pri treťom a štvrtom aute z pôvodných 80 EUR na 150 EUR a rovnaká úprava ceny 

je navrhnutá aj pri fyzických a právnych osobách a tiež občanoch bez trvalého pobytu v Senici, 

ako aj podnikateľoch, ktorí nemajú prevádzku v Senici. Poplatok za trvalé parkovacie miesto 

sa z terajších 250 EUR podľa návrhu zvýši na 365 EUR ročne. Pričom je dôležité poznamenať, 

že nové povolenia sa nevydávajú na trvalé parkovacie miesta. Navrhovaná platnosť tohto VZN 

je od 1.11., čo občanom a podnikateľom umožní zaobstarať si do tohto roku, do tohto dátumu 

ročné parkovacie karty za pôvodné ceny. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, ja len ešte doplním, že čo sa týka vyhradených parkovacích miest, tak to, čo je pre 

zdravotne ťažko postihnutých a to, čo sa týka dôchodcov, tak tam sa tie ceny pri trvalom, 

vyhradených trvalých parkovacích miestach nemenia, tzn. ostávajú v pôvodnej sadzbe a 

nezvyšujú sa. Takže táto suma ostáva a máme záujem, aby teda ďalší ľudia zvážili možnosť, že 

či potrebujú alebo nepotrebujú vyhradené parkovacie miesto. V prípade, že nepotrebujú, aby 

ho uvoľnili a následne teda boli tieto miesta efektívnejšie a viac využívané. Nasleduje diskusia, 

pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Pán primátor, dobre, že toto odznelo, to som chcel, aby ľudia mali informácie o tom, čo sa deje. 

Poprosil by som, aby aj v našich novinách vyšla rozsiahla informácia, čo ľudí čaká, aké je 

smerovanie mesta, lebo tie facebookové stránky sú všelijaké, každý sa tom odbavuje na niečom 

inom, všelijaké polopravdy, nepravdy. Tzn., že toto by som poprosil, aby sa to prezentovalo 

medzi ľuďmi. Dôvody, prečo sa to robí, čo sa chystá a čo ďalej. A čo je cieľom toho všetkého. 

Ing. Ivan Šteffek (vedúci odd. výstavby a dopravy) 

Toto som prakticky čítal tlačovú správu, ktorá, ktorá už, myslím, že aj už vyšla ako informácia. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Poprosil by som o pár fotiek, Peti, fakt len pár. Vieš, že tie základné veci už máme dávno 

zvládnuté, ale máme aj pár lokalít, ešte máme také v podstate, nazval by som to divoké státie. 

Toto je napr. Železničná ulica, kde bola nejaká bývalá zastávka autobusová, tam v pohode 6 

áut sa dá, parkovisko, som si to bolo očeknúť, tam bolo poloprázdne. To ďalej, to je to isté, len 

z inej strany. Toto je oproti auto domu pána Hilka, tam vo dvore úplne v pohode, ešte aj 

tabulečky tam majú zapichnuté. A to je 4 roky, to nie je teraz. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec, ja len jemne preruším, týmto išla konkrétne výzva, že sú na mestských 

pozemkoch, aby dokladovali, na základe čoho tam sú. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Dobre, dobre. To som rád, že sa to rieši. Tuto som komunikoval s pánom náčelníkom, že tam 

sa mení nejaká legislatíva. A tento tu stojí na žltých čiarach, len taký fukot, každý druhý deň. 

Ale keďže sa mení legislatíva, tak momentálne nemôže ho riešiť. Môžeme ísť ďalej. Toto je 

dvor Hurbanova, ten už je dlhodobo tam riešené, tam už patria všetky pozemky mestu. Vidíme 

tam BL značku, čiže človek príde, ráno sa tam postaví a o piatej odchádza, je tam taká v podstate 

divoké státie by som povedal. 

Ing. Ivan Šteffek (vedúci odd. výstavby a dopravy) 

Tam je zákaz vjazdu inakšie. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Je tam, však tam to je odfotené. To je ono, to je ten dvor. Okrem dopravnej obsluhy áno? Tzn., 

dopravná obsluha sú v podstate všetci, áno? Ide zaniesť šrubovák kamarátovi a je dopravná 

obsluha. Čiže to by sme mali poriešiť určite ináč, ako buď takouto nejakou značkou vymeniť 

alebo riešiť nejako ináč. Toto je, no, poďme ďalej. Toto je vo dvore, tam má napr. úrad nejaké 

parkoviská vyhradené, pozemok je predpokladám mestský, nezisťoval som si to. 7 parkovacích 



miest, úrad Myjava, Skalica atď. Môžeme ďalej. Toto je v tom vnútro dvore Hurbanova, tam 

sú nejaké parkovacie miesta vyhradené, myslím si, že 4 alebo 5, ale ostatné je tam divokosť 

veľká. No a toto je zase okrem dopravnej obsluhy, čiže v podstate kto chce, vojde, nebude mu 

ublížené. Tuto tá tráva, to už ani o tráve sa nedá hovoriť, to je úplne devastácia čistá. Všetko, 

Peti? Dobre, ďakujem. Čiže, dúfam, že sa myslí aj na takéto mini, by som to nazval mini 

problémy a už príde k niečomu, že poriešime aj takéto. A samozrejme, toto je len pár nejakých, 

po celej Senici nájdete takých, takých príkladov veľmi veľa a myslím si, že aj to parkovanie 

znova by sme niekde inde posunuli, keby toto sa aj riešilo, takéto veci. Ďakujem.  

Ing. Ivan Šteffek (vedúci odd. výstavby a dopravy) 

Čo sa týka dopravného značenia, je nová vyhláška, nový technický predpis, takže mesto musí 

reagovať na túto situáciu, teraz prebieha pasport dopravných značiek všetkých dopravných 

značiek po celom meste Senica, bude to v zmysle technického predpisu a vyhlášky spracované 

a budú sa všetky značky v podstate vymieňať alebo dopĺňať v zmysle tejto legislatívy. A čo sa 

týka tých, toho parkovania všelijak, ako to tu bolo ukázané, zase ideme k tomu, že v podstate, 

keď sa tá obrátkovosť tých parkovísk zlepší, tak títo ľudia budú mať, budú mať možnosť využiť 

tie parkovacie miesta a nebudú stáť hocikde. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Len by som doplnil, že my do konca novembra budeme mať kompletné zmapované mesto, čo 

sa týka informačného systému, čo sa týka značiek a v rámci aj novej legislatívy máme záujem, 

aby sme niektoré možnosti, ktoré teraz sú, využili, tzn. sú to tzv. parkovacie zóny, že nemusí to 

byť jednotlivá čiara vyšrafovaná a iné možnosti, takže verím tomu, že ± niekde okolo konca 

roka, začiatkom budúceho roka budeme to mať kompletne hotové a nové čiary sa väčšinou 

robia okolo marca, takže tam už bude všetko kompletne vymaľované tak, ako to má byť a 

samozrejme budeme riešiť aj, by som povedal, takéto dlhodobé, nie moc vhodné parkovania, 

tak by som to veľmi elegantne a slušne skúsil povedať. 

Ing. Ivan Šteffek (vedúci odd. výstavby a dopravy)  

Ono v jednom smere ten technický predpis zjednodušuje niekde situáciu, tzn., že keď bude na 

vstupe určitej lokality dopravná značka zvislá, tak to znamená, že v tej lokalite už nebudú treba 

nejaké vodorovné značenia, že sa aj ušetrí na tejto veci a budú môcť autá stáť len na 

vyhradených miestach, tzn., že Mestská polícia potom môže bez problémov pristupovať k 

takým veciam, jak je to tam bolo na fotografii, že proste nie je na parkovacom mieste, tak stojí 

neoprávnene. A nemusíme investovať do obnovy vodorovných označení, atď., dá sa to poriešiť 

jednou dopravnou značkou zvislou pri vstupe do zóny. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem za pripomienku, pán poslanec Pastucha. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ďakujem za slovo. V podstate veľa vecí už tu bolo odznených, že prečo to vôbec sa otváralo 

toto VZN. Myslím si, že tam bolo aj kvôli tomu, že tam boli nejaké právne záležitosti, čo sa 

týka dedenia a podobných vecí. A Peter, som rád, že si mi ukázal tie fotky, pretože tohoto, toto 

bola tá veľká debata pred štyrmi rokmi, prečo nám univerzita urobila nejaký prieskum, čo z 

toho vzniklo? Prečo chceme ďalšie platené parkovacie miesta? Prečo vyberáme parkovné? 

Prečo to nie je, ako v Skalici, kde je to zadarmo? A podobné argumenty od občanov práve preto, 

lebo hentaké parkovacie, kvázi parkovacie miesta, ako si ukazoval ty na fotografii, bolo po 

Senici omnoho viac. Teraz sa to reguluje, a preto sa to volá regulácia tých parkovacích miest a 

regulácia parkovného, aby občania vedeli, aby sa nadivoko nestálo všade, kde sa len mohlo 

stáť. Bola taká situácia a je to lepšie a myslím, verím tomu, že sa to vyrieši. Priznám sa, že aj 

ja tam občas zastavím, keď je to nutné, lebo viem, že mi nikto nič nespraví. Bohužiaľ, alebo 

bohu, vďaka, ťažko povedať, využívam to aj ja, ale nemalo by to tak byť, áno? Ale nemalo by 

to tak byť. No a prečo sa zvyšujú tieto sadzby, o ktorých sme sa bavili? Niektoré len, niektoré 

sadzby. Lebo návrhy napr. Z Finančnej komisie boli iné. Na stretnutí poslancov sme sa 



nakoniec dohodli na tejto verzii, ktorú predstavil pán Šteffek. Čo sa týka trvalého parkovania, 

môj osobný názor od začiatku už pred štyrmi rokmi bol, že sa to malo zrušiť hneď, ale tlaky 

boli také, že sa ide postupne, takže preto sa to zvyšuje tých z 80 EUR na 150 a trvalé z 200, z 

250 na 365, aby tie trvalé parkoviská, trvalé parkoviská sa postupne rušili, aby mal každý 

rovnakú šancu si zaparkovať. Bohužiaľ, alebo vtedy bola taká mentalita, že sa vybudovali tie 

parkoviská cez mestský podnik služieb, keby sa to trvalé parkovisko zrušilo okamžite pred 

štyrmi rokmi, tak by v podstate tie trvalé parkoviská mali len tí občania, ktorí to majú 

zazmluvnené cez mestský podnik služieb a bola by veľká zloba medzi ľuďmi, lebo by to 

nevedeli rozlišovať. Z tohto hľadiska tu chápem, že sa ide teda touto postupnou cestou. Pred 

štyrmi rokmi sme na to upozorňovali, že sa to bude zvyšovať. Teraz k tomu prichádza. Len na 

to margo pre občanov, aby vedeli, že sa na tom stále robí a myslím si, že pokiaľ tu bude aj 

ďalšie zastupiteľstvo, ďalšie vedenie mesta, tak bude pristupovať k ďalším úpravám. Verím 

tomu, lebo tá logika tam je. Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec. Ja by som len doplnil, že už aj Skalica začala s reguláciou a od 1. 1. 

ide s reguláciou, dokonca mesto Šaštín-Stráže už má reguláciu v rámci svojho námestia a 

platené parkovanie, takže aj menšie mestá už začali regulovať a samozrejme každé mesto je 

individuálne a v prípade u nás, či sú to sídliská, tak naozaj, v minulosti sa nerátalo s tak 

masívnym počtom motorových vozidiel, a preto tá regulácia je pre nás podstatná. Možno by 

som doplnil ešte len to, že prečo je, začína byť zásadnejší rozdiel medzi tým, či občan má trvalý 

pobyt v meste Senica alebo niekde inde a je jedno, či je to priľahlá obec alebo je to Bratislava, 

poprípade niekde z východu. Je to z toho titulu, že mesto Senica má financie tak ako všetky 

ostatné samosprávy podľa počtu obyvateľov, ktorí majú trvalý pobyt, nie prechodný, majú 

trvalý pobyt v meste Senica. Máme množstvo ľudí, ktorí býva v meste Senica, ale nemajú tu 

nahlásený trvalý pobyt, a preto toto by mohla byť pre nich motivácia, aby si nahlásili trvalý 

pobyt, pretože buď nebudú mať tak drahú známku, budú mať lacnejšiu a každý jeden 

prenajímateľ, keď sú napr. uňho v nájme, napr. v mestských bytoch obyvatelia, ktorí bývajú v 

mestských bytoch, majú trvalý pobyt v meste Senica, majú to na tej adrese, nie je to záťaž pre 

toho prenajímateľa, čo sa toho týka, že by sa boja, že sa nevie potom tohoto nájomcu zbaviť. 

Môže sa prísť k nám na evidencii obyvateľov opýtať, ako ho vie nahlásiť tento trvalý pobyt 

vlastník nehnuteľnosti, tak vie aj zrušiť trvalý pobyt a to tým, že je vlastník a on určí, kto tam 

má a nemá trvalý pobyt. Tieto informácie si môže každý ten prenajímateľ ísť overiť a tým 

pádom poskytnúť možno svojmu nájomcovi tú výhodu, že môže mať uňho nahlásený trvalý 

pobyt a tým pádom mu nebude hľadať miesto niekde inde, nebude sa mať záujem sa ísť 

sťahovať, ale ostane tam, pretože má uňho nahlásený trvalý pobyt, má lacnejšiu plaváreň, má 

lacnejší zimný štadión, dostane 100 EUR jeho dieťa pri nástupe do prvej triedy, pokiaľ dieťa, 

aj ten, aspoň jeden z rodičov má trvalý pobyt a má lacnejšie parkovanie. Takže toto sú motivácie 

na to, aby ľudia, ktorí tu reálne dnes bývajú v nájomných bytoch alebo nie je motivovaný si 

prehlásiť, aj keď je vo svojom byte trvalý pobyt z niektorej vedľajšej obce z toho titulu, že sú s 

tým spojené papiere, tak práve zase tá finančná výhoda by ho mala presvedčiť tomu, že áno, z 

dlhodobého hľadiska sa mi oplatí ísť si prehlásiť ten trvalý pobyt a keď som si tu postavil dom 

alebo kúpil byt, tak nenechám si nahlásený trvalý pobyt už rodičov, ale teda prehlásim si všetky 

papiere s tým súvisiace. Takže toto je, aby som doplnil, že prečo teda je tam motivácia toho 

rozdielu, čo sa týka trvalého pobytu. Pán poslanec Kalman? 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Z celej tejto diskusie vyplýva taký všeobecný pocit, že poslanci všetci 

súhlasia s tým, ako je to navrhnuté. Ja by som len pre poriadok povedal to, že pred augustovým 

zastupiteľstvom, keď sme mali poradu poslancov, ste Vy, pán primátor, spomenuli, že teda by 

sme asi pripravovali zmenou a dane za zaujatie verejného priestranstva, čo sa týka parkovania 

vozidiel a teda, že aby sme si rozmysleli, či máme nejaké návrhy. Z tejto Vašej podanej ruky 



sa stalo to, že na, na Finančnú komisiu zrazu bol predložený materiál, ktorý už hovoril o VZN, 

ktoré bolo v písomnej forme po necelých dvoch týždňoch, no a teda na moje počudovanie pán 

poslanec Lackovič žiadal o zmenu programu rokovania, aby sme sa rozprávali aj o cenách za 

parkovanie. Čo taká dohoda nebola vzájomná, ani naša na porade poslancov v auguste. Len 

teraz len vsuvka, aký je, pán Lackovič nedal žiadne, žiadne argumentácie, nedal žiadne 

podklady. Aký je rozdiel medzi tým, že toto žiada pán Lackovič na porade Finančnej komisie? 

A Vy, keď poviete, že diskusia nie je, až keď dáme návrhy? Je to to isté. Ten ďalší priebeh bol 

taký, že sme začali licitovať o tom, že zrazu toto by sme mohli zdvihnúť, tamto by sme mohli 

zdvihnúť. V priebehu hodiny sme pripravili materiál, ktorý, dovolím si tvrdiť, že z tých 9 členov 

Finančnej komisie, ktorí tam boli, väčšina stratila niť a stratila nejakú argumentačnú silu, že 

prečo sa niektoré z tých poplatkov budú zdvíhať. A hneď potom následne sme išli na poradu 

poslancov našej a tam už bola úplná licitácia, že či teda bude z 250, 365 alebo viac alebo 500 

alebo koľko. Ja teda sa neviem rozhodnúť bez toho, aby som mal podklady, aby som presne 

vedel, že v ktorej mestskej časti je koľko trvalých parkovacích miest, aký tam bol úbytok? Prečo 

je to tak? Ja si myslím, že tam je navzájom toľko veľa súvislostí, ktoré neboli zodpovedané a 

tie materiály neboli predložené, že len tak zvýšiť cenu trvalého parkovania z 250 na 365 bez 

riadneho prerokovania, bez predloženia materiálu, bez diskusie, nie je to dobré takýto postup. 

Nie je dobrá takáto voľná tvorba poslancov. A nie som si istý, že či toto je tá správna cesta, aby 

sme my takýmto zásadným spôsobom menili VZN. Už to prvé zdvihnutie zostane 250 EUR 

bolo o +150 %, čo je, čo je strašná suma a teraz je tam ďalšia suma obrovská. To, čo hovoríte, 

aby sme, aby sme zabránili tomu, aby boli trvalé parkovacie miesta, aby sa ľudia odhlásili 

takýmto nátlakovým spôsobom, to nie je podľa môjho názoru dobrá cesta. A ja neviem hlasovať 

za takto drastické navýšenie parkovania. Týmto sa stáva toto mesto mestom len pre bohatých. 

Jednoducho budú skupiny obyvateľstva, ktorí si to nemôžu dovoliť. A robíme, separujeme 

skupiny obyvateľstva. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A pán poslanec, ja si pamätám na diskusiu v roku 2019, kde taktiež veľmi ťažko sa odhadovalo, 

čo, aký krok spraví. A ja som rád, že pán Pastucha na poradie poslancov si spomenul, lebo 

niekedy mám naozaj pocit, že si to pamätám len ja, ale našťastie bolo viacero poslancov, ktorí 

si spomenuli na to, že chodili tam sumy 365, v roku 2019, chodili tam sumy 365 EUR, chodili 

tam sumy 500 EUR a vieme, že sú a ja aj nebudem menovať, áno? Nechcem byť osobný, ani 

nijaký, aby, aby som niekomu, ja len hovorím, už vtedy sme sa bavili, že keď boli poslanci, 

ktorí povedali, že ak to nebude 500 EUR, ja vám za to nezahlasujem a nezahlasovali, pretože 

mali pocit, že keď pôjdeme zo 100 EUR na 250, tak to nebude mať význam a nikto sa nám 

neodhlási, ľudia si to len zaplatia a mesto vyberie viacej peňazí. Realita je taká, ako som 

povedal, že viac ako 50 % máme ľudí odhlásených a to parkovanie sa zlepšuje, čo sa týka toho, 

že máme obrátkovosť na tých parkovacích miestach. Áno, vnímal som aj v roku 2019 to, že 

keď ste išli tak hore, prečo to nezrušíte všetko? Preto sa to snažím vysvetliť, že máme tu 

kvantum parkovacích miest, ktoré boli budované cez mestský podnik služieb, kde sú dlhodobé 

zmluvy a ako budeme veľmi ťažko ľuďom vysvetľovať, že zrušili sme vyhradené parkovacie 

miesta, ale tieto, kvantum týchto parkovacích miest, to neplatí, lebo to sú iné, áno? To je zložitý 

systém, preto hovorím, že to, či niekto povie, a to nám ani tá Žilinská univerzita nevedela 

povedať, že keď zvýšite zo 100 na 250, odhlási sa vám toľko ľudí, keď zvýšite na 500, odhlási 

sa vám toľko ľudí. Jednoducho, momentálne ideme o 115 EUR ročne hore, tzn., bavíme sa o 

10 EUR mesačne na vyhradenom parkovacom mieste, áno? S tým, že teda to je 1 euro denne. 

Tzn., za 2 hodiny esemesky má zaplatené svoje vlastné parkovacie miesto. Ja netvrdím, že je 

to najlepší systém, ja už v roku 2019 som hovoril, že keď nájdeme parkovací systém, kde bude 

spokojných 30, 40 % ľudí, tak je to malý zázrak, lebo tých variácií, my máme analýzy z rôznych 

iných miest, že a pozerali sme to, ako to robí, každý to robí inak, každý sa snaží nájsť ten 

najlepší systém. A to, že to odprezentujete, že mesto Senica bude patriť, že je mesto len pre 



bohatých, Vy ste dostali tabuľku, ktorá bola spracovaná úradom a bola poslaná všetkým 

poslancom, kde je napísané kvantum a teraz sekundičku, poviem, že. Takto, takúto rozsiahlejšiu 

tabuľku, kde máme 38 cien parkovacích, ako to riešia niektoré iné mestá. Mesto Senica napriek 

tomuto zvýšeniu bude výrazne v lacnejšej verzii. Vidíte, že 375 budeme na úrovni Šale. Ale 

poďme ďalej, aké iné sumy sú v ostatných mestách? Či sú to Medzilaborce, už sme na 600 

eurách, či už sme v Dolnom Kubíne, áno? Nechcem ísť do toho, že samozrejme, máme 

Piešťany, ktoré nie sú ďaleko, Hlohovec, ktorý nie je ďaleko a sú násobne vyššie. Ja si 

nemyslím, že ideme sa baviť o tom, že toto je pre bohatých. Práveže je to o tom, že my máme 

záujem. Ľudia, rozmyslite si to, ušetrite si tých 345 EUR a za 20 EUR si kúpte ročnú známku, 

môžete s ňou parkovať po meste a využite ju pre rodinu, využite ju inde a pomôžete tak aj nám 

ako mestu a prírode, nebudeme budovať parkovacie miesta na zelených plochách. Ja som sa s 

mnohými občanmi rozprával, že máme problém s parkovaním. A ja hovorím, výborne, ja som 

ochotný vám pomôcť, poďme nájsť riešenie, kde vám môžeme postaviť parkovanie? A oni 

povedia: tu nie, tu nie, tu nie, proste oni nemajú, už dnes, naozaj tí občania nemajú záujem o 

záber zelene. A kde máme vybudovať to parkovacie miesto? Lebo to je, že im chýba 15, 20 

parkovacích miest, im tam nechýba 400 parkovacích miest. A práve tým, že budeme znižovať 

vyhradené parkovacie miesta, dokážeme dostať tú obrátkovosť, že ten, ja mám nachodenú 

Senicu, či večer, či v noci s tým, že chodím po parkoviskách v rámci prechádzky aj so psom a 

všímam si to. Koľkokrát na tú 20 eurovú známku je 1 - 2 parkovacie miesta. Ale tie vyhradené 

parkovacie miesta, ktoré sú na tom istom parkovisku, je ich tam 9, 12, rôzne takéto počty. Tzn., 

to sú neefektívne tie miesta, pretože ten človek je napr. dneska v práci, je na dovolenke a mohol 

tam stáť niekto iný. A toto je ten problém, ktorý my máme, že stále máme obrovský počet 

vyhradených parkovacích miest. Momentálne prebieha rokovanie s mestským podnikom 

služieb, že na Robotníckej ulici tak ako je predajňa Hílek, majú nevyužité parkovacie miesta, 

ktoré kedysi budovali a my si ich ideme prenajať ako mesto a dáme ich do režimu 20 eurovej 

známky, aby tí ľudia práve mali kde parkovať, mohli parkovať a to bol ten jeden z tých 

prípadov, kedy tam stáli v tej zeleni a tým pádom my ich dostávame už do toho režimu: nemáte 

záujem o to? Výborne, my vás chceme, aby ste neplatili tak veľa, len dajte tých 20 euro za 

reguláciu, čo si povedzme, že to nie je zásadný príjem, pre nás je to skôr ten poplatok za tú 

všetku administratívu, čo okolo toho je a z toho titulu my máme záujem, nieže sme pre 

bohatých, nie práve, nedávame nikomu novému, nemáme záujem dávať nové vyhradené 

parkovacie miesta, aby sa znížil a aby sme sa postupne dostali medzi mestá, ktoré nemajú žiadne 

vyhradené parkovacie miesta. Toto je pre nás podstatné. A tým pádom si tí ľudia pri tom 

činžiaku sú si rovní. Dnes, keď si niekto kúpi byt na sídlisku tá a nemá kde zaparkovať a vidí 

tam kvantum voľných parkovacích miest, kde by parkovať mohol, ale sú vyhradené, tak ho to 

samozrejme hnevá. A drvivá väčšina obyvateľov mesta nemá vyhradené parkovacie miesto. Je 

to určitá nadštandard, ktorý by mal si naozaj každý zváži, či ho fakt potrebuje. Keď ho 

nepotrebuje, nech ho nemá. Takže to je podľa mňa za tých 20 EUR a ja to vysvetľujem, keď 

tých ľudí stretnem: mne sa páči najkrajšie vysvetlenie asi ako je parkovisko pri bývalej Side, 

reštaurácia Sunny. Tam bolo naozaj tých vyhradených parkovacích miest kvantum a postupne 

sa uvoľnili tie parkovacie miesta, takže a sú teraz za 20 EUR. Ten človek prišiel domov a 

povedal si, mám vyhradené parkovacie miesto, prišiel som domov, ale ja nebudem platiť 

zbytočne 250 EUR ročne mestu, keď vidím, že prichádzam domov a je voľné parkovacie miesto 

za 20 eurovú známku. Tak na ďalší rok to opustím, uvoľním to svoje miesto, ale zároveň vedel, 

že už má kde parkovať. A touto formou za to postupne ubúdalo. 4 roky nám to trvalo, aby sme 

sa dostali pod 50 %. Ale nevieme to urobiť tomu analýzu, kde všade a akou formou to vie iba 

pomôcť, to nám nespraví nikto tak, aby to vedel odhadnúť, že pri tejto sume sa všetci občania 

zachovajú tak a tak. Každý je špecifický, každý má inú potrebu. Takže takto vidím ja. To je len 



môj pohľad. Faktická, pán zástupca? 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ďakujem za slovo. Ja chcem len dať na pravú mieru, ako to bolo na Finančnej komisii. Tá 

zmena programu sa netýkala tohto, zmena programu sa týkala iného bodu a v rámci diskusie 

som navrhoval diskutovať aj o tejto téme, hej? Že či budeme navyšovať alebo to necháme takto. 

Z diskusie vyšlo, že väčšina, drvivá väčšina bola teda za to, aby sme zvyšovali a nakoniec sme 

sa dohodli aj na nejakých číslach, hej? A myslím, že hlasovalo 7 z 8 alebo 7 z 9 a nemyslím si, 

že boli zmätení a nevedeli, o čom hlasujú, to je akože, pardon. V tomto zmysle to bolo, hej? 

Stratili niť, nevedeli o čom hlasujú pomaly, hej? Táto zmena je úplne jasná. Ešte na finančnej 

komisii bolo od Vás, pán Kalman, navrhnuté, aby aj 20 eurová, resp. prvé, druhé vozidlo sa 

riešilo, hlavne druhé vozidlo, aby bolo, aby bolo, aby bol poplatok vyšší, hej? Prvé buď 20 

alebo 30, druhé 40 resp. 60, tak aj pri treťom, pri štvrtom potom sme sa dohodli na porade 

poslancov, že túto výhodu Seničanom necháme, aby boli viac motivovaní opustiť svoje 

parkovacie miesto, ktoré majú pre seba a nechať toto parkovacie miesto pre väčšinu 

obyvateľov, aby tam mohli zaparkovať. Je to každé, samozrejme na každom, každý sa musí 

zamyslieť nad tým, že či to parkovacie miesto za túto cenu potrebuje alebo nie. Tí, čo to 

potrebujú a tak sme to aj cítili a s tým sme sa samozrejme stotožnili, túto cenu zachovávame, 

či je to zdravotne ťažko postihnutí alebo dôchodcovia, ktorí samozrejme z objektívnych príčin 

majú väčší problém s pohybom, tak nech majú toto parkovacie miesto, pokiaľ to chcú za tú 

cenu, ktorú aj majú doteraz. To, že to nie je pre, len pre bohatých, to už pán primátor tu 

vysvetľoval, aké sadzby majú aj v iných mestách. Držíme sa ešte pri zemi. Euro na deň nie je 

suma, ktorá keď je človek stopercentne presvedčený, že nemôže spraviť naviac 100 metrov od 

parkovacieho miesta, ale potrebuje to svoje vlastné, tak nech si to zaplatí. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Sova. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Tri poznámky k tomuto bodu, k tejto téme. My sme mali 7. septembra 

majetkovú komisiu. Jedným z tých bodov tam bolo, že sa chystá zmena VZN o parkovacích 

miestach s tým, že dochádza k nejakým kozmetickým úpravám, ktoré priniesol život, hra 

slovíčok atď. Aj sme prijali také uznesenie, že áno, súhlasíme s tým, ale to bolo siedmeho, to 

bolo štvrtok a vy ste mali radu, teraz presne neviem, či v utorok alebo v pondelok bola, sa mi 

zdá, že v pondelok bolo stretnutie poslancov. Mrzí ma, že už aj na tejto našej komisii ste neprišli 

s tým, že plánujete navýšenie týchto cien, tam sme o tom sa nebavili, nebolo tam ani pol slova 

o tom povedané. Takže tá naša komisia bola zavedená trošku v tomto zmysle. To je jedna 

poznámka a druhá poznámka je, že je tam navrhovaná zmena pre ľudí, ktorí sú 65 rokov a viac. 

Fajn, beriem to. Len pokiaľ si pamätáte, pred rokom alebo 2 roky to bolo dozadu, už neviem 

presne, keď poslanec Kalman vystúpil s tým, aby sa týmto ľuďom, ktorí sú 65 znížilo, znížili 

poplatky za parkovné, vtedy pani Mičová vystúpila s tým, že všetko, čo pán Kalman dáva, je 

zlé a dávam návrh na to, aby sme hlasovali proti. Ja možnože sa zmenili nejaké podmienky. 

Teší ma to, že mení svoj názor a na to chcem len podotknúť, že nie všetko to, čo my dávame 

návrhy sú zlé a sú proti ľudí, proti ľuďom. A posledná poznámka, nezdá sa Vám suma za mimo 

seneckých parkujúcich dochádzajúcich ľudí 150 eur strašne drahá? Diaľničná známka stojí 

60 euro. Už teraz efekt tohoto je, že tí ľudia stoja na hlavnej ceste pri čiarach, zavadzajú, nedá 

sa tam poriadne vychádzať na hlavnú cestu. A teraz, keď im dáme ešte 150 eur, teraz budú kde 

parkovať? Na našom slávnom senickom rozbitom obchvate alebo na Hlbockej ceste, alebo na 

našej panelovke, ktorá nie je schválená, alebo na IBV-čkach alebo kde? Nezdá sa vám to fakt 

strašne veľa? Tri poznámky, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec, uznávam. Majetková komisia, ja som nedával návrhy na zmeny, pretože som sa, 

môj záujem bol, poďme sa dohodnúť, áno? Preto možno tuná vznikol ten problém, za ktorý sa 



ospravedlňujem a možno som ho úplne nezvládol tak, ako to mohlo byť, že zvážte. Keď bola 

tá porada poslancov, tak som hovoril, že zvážte, či ideme to meniť, nejdeme to meniť, pretože 

prišli práve z oddelenia daní a poplatkov nám prišli, že máme tam chyby, ktoré chcú zmeniť, 

čo sa týka niektorých praktických vecí, áno? A je pravda, že v tom auguste som hovoril, že tak 

zvážme, že keď to ideme meniť, či budeme meniť aj ceny ako také, že či do toho ideme, ale ja 

som nedával ten návrh na tie konkrétne ceny z toho titulu, že poďme sa o tom rozprávať, kto 

má aké skúsenosti, kto aké skúsenosti nemá z tohoto, pretože áno, ja mám informácie od 

odborných pracovníkov. Vieme sa k tomu postaviť, že takto, takto, ale nikto nám nevie dať 

naozaj tú, za normálnu cenu, áno? Lebo všetko sa dá, len zase tá efektivita za tie peniaze, že čo 

sa stane s tými ľuďmi, ak to zvýšite o 50 EUR? Čo sa stane, ak to zvýšite o 100 EUR? Akože 

a urobiť celú analýzu tými ľuďmi a či sú vôbec ochotní komunikovať, nie sú ochotní? Takže to 

je veľmi zložité. A za to sa ospravedlňujem. Možno tu sme to úplne nezvládli, uznávam. Bod 

2 bol: 65 rokov. Vyšlo to z diskusie poslancov, priznám sa, možno to navrhol pán Kalman, 

možno to navrhol niekto iný, ja sa priznám, že to zase viem, že to tam padlo a väčšina poslancov 

sa toho chytila, že áno, poďme to zjednotiť, aby tam bol prehľad. Tzn., ten prehľad vychádzal 

z toho, že áno, na daniach máme 65 rokov, aj tu máme 65. Viem, že tam bol návrh dokonca, 

viem, že tam bol návrh, že poďme dokonca nižšie a poďme podľa dôchodkov. Ale tu sme už 

narazili zase na problém, že ten softvér, ktorý my máme a ktorý ide, nedá sa to zase 

kombinovať, že každých 3. Dá sa, ale je to extrémne drahé a asi tieto informácie vieme aj pán 

poslanec Grimm potvrdiť, že vždy, keď som chcel aj on meniť niečo v softvéri, bolo to 

komplikované. To sa nedá zase robiť, že teraz poďme podľa dôchodku 63,5 roka, potom poďme 

63,9 mesiacov. Jednoducho tá efektivita by tam bola zložitá a či ten človek nastúpil do 

dôchodku, nenastúpil do dôchodku, aby sme ľudí zaťažovali, že prídite mi s rozhodnutím a v 

rámci GDPR zase s tým, myslím si, že 65 rokov je veľmi jednoduchý režim, ktorý sa dá 

skontrolovať. Takže ja s tým súhlasím, že keď prišla dohoda a myslím si, že tam sa všetci na 

tom zhodli, tak sa to samozrejme zapracovalo do toho materiálu a čo sa týka. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ja len jednu poznámku k tomu. Už to mohlo byť schválené dávno, keď sme to dávali my. Toto 

je tá pointa, čo som chcel povedať k tomuto. Neriešim 63,9, 64, 60. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja len, že boli, boli tam aj iné a vtedy, ja si teda, priznám sa, že možno sa mi to mýli, ale ja si 

pamätám, že sme sa potom o tom rozprávali, že doneste, prineste to dopredu, aby to všetci 

vedeli si to prejsť, vedeli si to odargumentovať a nie to tu hádzať od stola, takže to bol asi 

nejaký ten režim. A tretí bod bol... 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

150 EUR. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

150 EUR. Ja poviem, že nechcem sa porovnávať s veľkými mestami, ale mávajú výrazne vyššiu 

sumu. Ja na to hľadím aj z toho pohľadu, že mesto Senica ako spádové mesto zabezpečuje pre 

celý región kvantum služieb z vlastného rozpočtu a tieto financie nemá žiadnym spôsobom 

refundované. Povedzme si poliklinika. Polikliniku kompletne financuje mesto Senica. Máte 

pocit, že tam chodia len obyvatelia mesta Senica? Teraz budeme sa snažiť zohnať röntgen a 

tieto veci. To bude investícia možno na úrovni 300, 350, 400 000 EUR. Budeme robiť novú 

rehabilitáciu: ďalších 100 000 EUR. A toto sú investície, ktoré robí mesto Senica, ale nerobí 

ich len pre obyvateľov mesta, ale pre všetkých. Poďme na plaváreň. Zoberme si, akú dotáciu 

dávame rekreačným službám mesta Senica? Dnes je to na úrovni 2.000.000 euro, ale načo to 

je? Na prevádzku plavárne. Na plaváreň nechodia sa učiť plávať len obyvatelia mesta Senica. 

A ten rozdiel si povedzme, je minimálny. Pokiaľ by mali platiť reálne náklady, tak tam nikto 

nepríde. A ja keď som komunikoval aj s obcami a so zástupcami obcí, tzn. so starostami, že 

teda dajte nám príspevok na polikliniku, dajte. My nemáme financie. Jednoducho mesto Senica 



z vlastného rozpočtu, od tie peniaze, ktoré dostáva na obyvateľa mesta Senica, musí 

dofinancovať polikliniku, plaváreň, kúpalisko, zimný štadión, športovú halu, tenisovú halu. 

Jednoducho toto sú náklady, ktoré my máme a jediný spôsob, ktorý, si povedzme na rovinu, 

my sme ho nevymysleli, my sme sa inšpirovali. Napr. také, taká Petržalka: týmto spôsobom, 

áno, je to veľké, nabrali 3500 obyvateľov. Pretože si povedali tí ľudia, my tu reálne bývame a 

my nechceme platiť vysoké parkovné, a preto si nahlásili trvalý pobyt práve v Petržalke. A toto 

má byť to motivujúce. A ja sa priznám, že ja som od viacerých skôr dostal a teraz s ľuďmi, s 

ktorými som komunikoval, že 150 je málo. Ale zase, nie sú, k tomu sa nedajú urobiť podklady, 

kedy to už bude motivujúce, lebo keď si to človek povie, že chcem tu bývať 10 rokov dopredu, 

tak je to rozdiel dnes 1 300 euro. 1 300 eur si viem užiť inak. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Pán primátor, to by sme sa o tom mohli rozprávať dlhšie. Ja iba takú faktickú poznámku, my 

teraz neschvaľujeme, že tých 150 euro bude prenesené na polikliniku, alebo bude prenesené na 

plaváreň. My zvyšujeme daň a to, kam sa to už umiestni, to teraz neriešime. Áno? Takže 

argument, že to, že platíme to alebo to myslím, že teraz je trošku vedľa. Ale dobre, ja som 

povedal svoj názor. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Jasné, ja len poviem, že v prípade, že ľudia sa rozhodnú ísť do režimu, že nechá to pri hlavnej 

ceste, teraz poviem, ako je benzínka Slovnaft a povie si, ja tomu mestu tých 150 EUR nedám, 

ale radšej sa prejdem, pre nás je práve toto riešenie. Lebo my v centre mesta nemáme kde 

budovať nové parkovacie miesta a v prípade, že niektorí ľudia sa rozhodnú, že nebudeme jazdiť 

dvoma autami, ale dohodneme sa a pôjdeme jedným autom. Rozhodnem sa, že budem využívať 

prímestskú dopravu, keď mu to práca dovolí. Alebo teda budú efektívnejší na to parkovanie. 

To je tá cesta, kedy my potrebujeme, že nemáme kde budovať tie parkovacie miesta už v tom 

centre. Takže, pokiaľ sa rozhodnú, my dokonca ani to nerozpočtujeme systémom, že ani 

neplánujeme, že teraz týmto krokom vyberieme viacej peňazí. Ja si osobne myslím, že 

vyberieme menej peňazí, pretože sa viacerí ľudia odhlásia a tým pádom budeme mať, príjem 

pre nás bude nižší. Ale my teraz nesledujeme to dosiahnutie príjmu. Ja som len povedal ten 

rozdiel, že prečo 150 a 30, 20 a 150, že rozdiel je v tom, že oni nám nefinancujú množstvo 

ďalších služieb a infraštruktúru, ktorú reálne využívajú. Ale pokiaľ sa rozhodnú využiť a 

zaparkujú auto niekde ďalej od centra a prídu peši, lebo tam parkujú zadarmo, pre nás je toto 

riešenie. Že áno a vy ako obyvateľ mesta, ktorý máte 20 eurovú známku, viete lepšie zaparkovať 

v meste, tak ste spokojný. A ten obyvateľ, ktorý nie je z mesta, zaparkoval o niečo ďalej, o 

50 m, o 100 m ďalej, lebo tam zaparkoval zadarmo. Takže nie je momentálne, a preto ja som 

rád aj, že ten návrh, ktorý išiel od poslancov, na ktorom sa teda na tej porade dohodli, že 

nezvyšujeme tú prvú a druhé vozidlo, áno? Tú 20 eurovú známku. Aby to ľudia nevnímali, že 

my máme záujem nabrať peniaze. My momentálne, pre nás je výrazne podstatnejšia regulácia 

ako taká, nie finančný efekt z toho. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora)  

A ešte možno jeden taký dôvetok, áno, tých 150 EUR môže byť, ako už toto raz myslím padlo 

ako motivačný prostriedok na to, aby sa ľudia, ktorí reálne žijú v Senici, aj prihlásili do Senice 

a nevieme samozrejme odhadnúť, koľko z toho počtu tých 220 alebo koľko nesenických 

ročných sa predalo minulý rok, je počet, ktorí, je počet obyvateľov, ktorí sú v Senici a 

nedochádzajú denne, ale reálne tu parkujú celý rok. Títo, keď sa samozrejme prihlásia na trvalý 

pobyt, budú mať známku za 20. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel spýtať ohľadom parkovania na chodníkoch, že nám ide 

do platnosti nový zákon 1.11., či ako to je platné? Teraz sa chcem spýtať 2 veci: 1 vec je, ako 



k tomu bude pristupovať mesto, resp. mestská polícia, či teda bude sa snažiť tie autá nejakým 

spôsobom odtiaľ dostávať, pretože tu máme lokality, ako sú IBV záhrady napr., že máme jednu 

ulicu, kde sa autá nevyhnú bez toho, aby po chodníku teda išli a ak sa bude chcieť ten majiteľ 

domu zaparkovať, môže len do garáže a potom už nemá kde. Tú situáciu tam poznáš aj ty, pán 

primátor. Niečo podobné potom na nových IBV-čkach do, že ako to vlastne budeme robiť, lebo 

tí ľudia reálne tých záhrad nevedia zaparkovať vlastne až niekde pri elektrárni alebo ja o tom 

nemám vôbec predstavu. Čiže otázka je, že ako sa k tomu budeme stavať a že či počítame s 

tým, že tam tie záhrady konkrétne, je to dosť veľká lokalita, máme tam Vaillant, čiže tam asi 

tiež bude pribúdať nejaké parkovanie a že kam tí ľudia vlastne majú ísť, či s tým nejak počítame. 

Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

V nových lokalitách sa buduje k rodinnému domu už 3 parkovacie miesta, takže predpokladám, 

že tam už ten problém nebude, ako sú tie nové lokality. A pán Ing. Šteffek dá informáciu. 

Ing. Ivan Šteffek (vedúci odd. výstavby a dopravy)  

Môže sa to potom riešiť dopravným značením, ktoré tam teraz neexistuje a môže sa to potom 

vyriešiť dopravným značením, že tam potom môžu legálne stáť. Vyznačia sa miesta, označí sa 

to dopravným značením a zlegalizuje sa to. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A čo sa týka zmeny legislatívy, ktorá teraz nastáva. 

Ing. Ivan Šteffek (vedúci odd. výstavby a dopravy) 

Áno, to sú jednosmerky atď. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nás sa to zásadným spôsobom: to, čo platí teraz a aký máme stav v meste, to, čo platí teraz a 

kde je zakázané stáť a teraz, čo sa zmenou legislatívy nastáva? U nás v tomto prípade zásadné 

zmeny nenastávajú, pretože niekde občas stávajú ľudia aj tam, ako sme si ukázali na tých 

fotkách, kde už dnes stáť nemôžu, áno? Na zeleni sa stáť nesmie, tzn. táto legislatíva v zásade 

v meste Senica nerobí taký problém, ako je Bratislava a iné, kde je to úplne inak a pokiaľ na 

IBV Záhrady dneska stoja, tak predpokladám, tak už dnes tam nemôžu takto stáť, áno? Lebo 

proste ten zákon hovorí o nejakých mantineloch už dnes. Tzn. táto legislatíva, ktorá teraz 

prichádza do účinnosti, tak nie je tá, ktorá zásadným spôsobom toto mení ten pohľad na to 

parkovanie, ktoré už dnes v meste Senica je, pretože u nás sa parkuje na chodníkoch, poviem 

pred plavárňou, tam značka je a takéto. Takže my tých lokalít, ktorých sa to týka, kde by sme 

potrebovali doplniť, nie je tak zásadne veľa, aby to bolo v súlade so zákonom. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Dobre, čiže tá odpoveď je taká, že plánuje sa robiť to, čo hovoríte vy, pán Šteffek, že nejaké 

čiarovanie alebo teda jednosmerné ulice tam alebo teda budeme akceptovať ten stav, ktorý je 

dnes, ľudia sa nemusia báť, že nebudú mať potom parkovať, že tu je teda odpoveď. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A odpoveď je, že momentálne nebudeme mať dokončený celý pasport do konca novembra. 

Ideme, vysúťažíme človeka alebo zabezpečíme odborníka, ktorý nám to celé nakreslí, urobí a 

následne môžeme sa k tomu stretnúť a ukázať si takto, takto, takto, pretože aj parkovanie ako 

také, to tu nechcem teraz vo veľkom otvárať, lebo tu budeme veľmi dlho, ešte nám bude 

ovplyvňovať momentálne aj bezpečnostná situácia, ktorú riešime momentálne s požiarnou 

ochranou, pretože pokiaľ sa stane nešťastie, tak všetci chcú, aby hasiči mali možnosť sa dostať 

k bytovke a možno nám niektoré parkoviská sa musia ešte trošku budú musieť prebudovať, 

preznačiť, takže to momentálne ešte tiež riešime, aby sme toto všetko mali zapracované. Takže 

ono v rámci toho parkovania v najbližšom roku sa nám ešte tam toho veľa pomení, takže 

môžeme sa o tom potom následne rozprávať a povedať, aha, toto malo, toto riešenie. 

Samozrejme, niekde bude tá situácia nutnejšia, tam ju budeme, vyriešime možno hneď, pretože 

aj to, aj to projektovanie, aj kreslenie, nie je to zo dňa na deň, že to niekto nakreslí. Ale tým, že 



máme geografický informačný systém obstaraný, ktorý má byť do konca novembra, tak 

následne na základe neho je tam všetko zameranie, tak už na to čakáme, aby sme to mali 

dokončené, pretože na základe toho tí projektanti to vedia spraviť. Tým, že ho máme objednaný, 

tak musíme počkať na výsledok, pretože ak nemá zameranú cestu, ak nevie, aká tam je presne 

značka, tak nevie tam napočítať tie rozmery, ktoré tam potrebuje podľa vyhlášky, takže musí 

to ísť takto postupne. Pani poslankyňa Madunická. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Už tu v podstate bolo všetko povedané, povedal to aj pán poslanec Lackovič, 

ja len teda chcem ešte raz poukázať na ten sociálny aspekt, ktorý tam je zachovaný a ktorý 

vlastne aj v rámci Finančnej komisii bol odsúhlasený, že teda to trvalé parkovanie vlastne 

nebudú na to doplácať ani zdravotne postihnutí, ani seniori a že vlastne v podstate bol 

akceptovaný návrh pána Kalmana, ktorý dal návrh na zníženie veku a v podstate ja som dala 

návrh na, aby boli zdravotne ťažko postihnutí a darcovia krvi neplatili viac. Len toľko som 

chcela povedať, už to nechcem viac rozoberať, lebo všetko bolo povedané, aj čo som chcela 

povedať. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, na finančnej komisii som nebol, takže to som nevedel. Pán poslanec Grimm. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ja už, ja už iba len tak stručne chcem povedať, že stále sa väčšinou bavíme o cenách, ale mne 

chýba možno aj debata o tom, že či vôbec ešte je možnosť výstavby v meste parkovísk. 

Spomínali ste to rokovanie s Hílekom. My to takisto navrhujeme, mestský výbor číslo 4, aby 

toto rokovanie mesto firmou Hílek spravilo, dobre? O tom prenájme tej plochy na budúce 

parkovanie. Mám takú otázku skôr na pána Šteffeka, že či vôbec je možnosť ešte niekde 

výstavby v meste týchto parkovísk, aby sa teda aj to troška tak pohlo ďalej. 

Ing. Ivan Šteffek (vedúci odd. výstavby a dopravy) 

Tak vieme dobre, pardon, že tá možnosť už je v centre minimálna, ostávajú ešte snáď tam 

nejaké nevyužité plochy po nejakých bývalých ihriskách, ktoré sa ešte nachádzajú, ja neviem, 

2, 3, 4 ešte sa nájdu. V minulosti sme zrealizovali také parkovisko. Myslím, že to bolo aj za 

tvojho pôsobenia a tiež bolo to najprv prijímané negatívne niektorými občanmi a dneska je to 

parkovisko pri dome dôchodcov a je využívané a každý si to pochvaľuje, takže je to, je to ťažké, 

no. Že niekedy, ale tých miest je naozaj už minimum a aj je možno väčší odpor ľudí voči týmto 

umiestňovaním tých parkovísk, že skôr chcú, aby sa tá plocha, ktorá tam existuje, zlikvidovala 

a ostala tam tráva, no. Pritom, keby sa vybudovávalo parkovisko, tak sa v podstate postaví 

lacnejšie, lebo tam tá betónová plocha je ako podklad a len by sa vybudovala nejaká prístupová 

komunikácia, nejaká povrchová vrstva, takže je to, je to vecou aj mestských výborov, že si to v 

podstate musia prejednať a či teda chcú tam alebo nechcú, tam. Väčšinou je teraz také obdobie, 

že nechcú. Na týchto plochách konkrétnych, jak hovorím, po tých, po tých bývalých nejakých 

detských ihriskách alebo čo tam bolo, nejaké ihriská. Je možnosť len stavať v podstate len na 

periférii, ako viac menej. Je to ďalej od obytných budov. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja by som to len doplnil, že ja som s niektorými spoločnosťami rokoval aj v minulosti a ja som 

hovoril, že nech nám pustia časť svojho areálu, ktorý momentálne nevyužívajú, nie je a že my 

tam vybudujeme parkovacie miesto na tzv. 20 eurovú známku, tzn., keď im pôjdu zamestnanci 

do práce cez deň, keď my nemáme na sídliskách problém, tak tam stoja im ich zamestnanci za 

20 eurovú známku, ale večer tam zase stoja tí obyvatelia ako takí, ale nikdy sme sa na tomto 

nedokázali dohodnúť, áno? Ja som chcel dokonca ten pozemok, že my, mesto ho odkúpi, nie, 

že ho chcem využívať nejakým spôsobom. My ho odkúpime, dáme si, urobíme tam parkovisko, 

20 eurová známka, ktokoľvek tam môže prísť aj z tých zamestnancov, bude to pre nich 

výhodnejšie v tom podniku, čo sú. Zaparkujte za 20 eurovú známku, vybavíte si. Aj keď oni 

majú aj vlastné parkoviská, poviem, že čo, s ktorými som ja jednal, tak majú vlastné interné 



parkoviská, ale hovorím, tu na kraji vášho areálu by som chcel budovať parkoviská. Povedzte 

mi, v akom rozsahu by som mohol? Poďme sa dohodnúť. Rokovali sme viackrát, ale na konci 

nikdy k dohode neprišlo a neskončilo to na tom, že sme sa nedohodli na cene, ale nedohodli 

sme sa na tom ani, že ale my ešte máme nejaké expanzné, radi by sme expandovali a tým pádom 

my nevieme presne, čo potrebujeme, my sa nechceme vzdať žiadneho pozemku. Áno, na tom 

sme skončili, my sme neskončili na tom, že sme sa nedohodli na cene, ale dohodli, no oni sami 

povedali, nie, my momentálne nemáme záujem nič predať. Takže to vám, tu bol problém, 

ktorým sa ja rokoval. Ale pokiaľ sa dohodneme, že skúsime tuná rokovať so spoločnosťou 

Hílek: čo ja mám informáciu, ale musím si ju overiť, tak viem, že oni prenajímajú tie pozemky 

práve niektorým ľuďom, ktorí sú v druhej časti tejto budovy a oni tam parkujú, využívajú to, 

tzn., ale aká je tam potom možno tá efektivita tým, že sú zase vyhradené, tak je bod 2. Ale je to 

samozrejme na diskusiu, ale hovorím, že v minulosti ja som s niektorými inými spoločnosťami 

rokoval a ten záujem bol, nedohodli sme sa teraz, jedine sme sa dohodli, pani doktorka hovorila, 

myslím so spoločnosťou Sekov máme dohodu na Štefánikovej ulici, kde teda sa budú robiť 

čiary a tým pádom sa tam rozšíri to parkovanie. Ale to je v podstate jediná so súkromnou 

firmou, kde sme sa dokázali zatiaľ dohodnúť. Takže aj o tomto uvažujeme a tým som chcel 

povedať, že áno, nie je to pre nás úplná novinka, že snažíme sa, ale nie je to tak, že prídu a 

všetci nás očakávajú s náručou, že áno, čakali sme, kedy prídete. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prosím. Faktická, pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne, k tomu všetkému 2 faktické poznámky. To, že rokujeme dnes o takýchto 

veľkých navýšeniach parkovania za dočasné trvalé parkovanie je žiaľ, taká slovenská cunami, 

prechádza to celým územím Slovenska. Nemyslím si, že toto je problém, ktorý senické mesto 

kvári, slovenské mestá kvári. Úplne jednoznačne vám to poviem na probléme. Každý z nás 

niekedy spravil doprovod niekomu do nemocnice Trnava alebo Bratislava. Viete, aké sú tam 

dnes situácie? Za pol dňa zaplatíte 20 EUR, čo si myslím, že je absolútna katastrofa a z hľadiska 

toho, že človek, keď ide do nemocnice vyššieho typu, tak teda to nie je žiadna sranda a nejde 

tam rád. A toto sa absolútne zneužíva po celom Slovensku. To, čo sa udialo teraz v Trnave, je 

úplne nehorázne. To, čo sa deje, samozrejme, v Bratislave je takisto. A vy hovoríte o tom, že 

máme sa starať, máme sa stavať k parkovaniu a k cudzím tak, že konzumujú služby na území 

mesta Senice. Ja vám ponúknem iný pohľad a to ten, že tí ľudia sem chodia preto, lebo chodia 

do práce. Alebo sem chodia tak, že idú do tej polikliniky, pretože u seba toho lekára nemajú. A 

tí ľudia sem prinášajú peniaze, ak sem chodia do práce, tak sem chodia preto, lebo tá práce tu 

je, čo je výborné a tým sa vlastne to mesto buduje, rozširuje daň z nehnuteľností, nechávajú to 

svoje výplaty v nákupných centrách, mesto sa rozširuje, mesto sa buduje. Ja som si istý, že je 

určite lepšie šéfovať mestu s 30 miliónovým rozpočtom, pán primátor, alebo starostovať 

obciam naokolo mesta Senice, ktoré majú rozpočet 400 alebo 600 000 a nemôžu spraviť vôbec 

nič. Majú málotriedku a horko ťažko zháňajú peniaze na to, aby ju financovali. Takže to, že tí 

ľudia konzumujú naše služby a idú raz alebo dvakrát do roka na plaváreň alebo na štadión alebo 

niekde inde je bohato vykompenzované tým, že sem prichádzajú a nechávajú tu svoje zarobené 

peniaze. A tým sa vlastne mestá budujú a som si istý, že lepšie sa žije v Senici, ako sa žije v 

Šaštíne alebo v Kútoch alebo, ok, tak potom nič. Tu som skončil, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prepáčte, ale ja som naozaj sa zatváril, či sa lepšie žije, ja si myslím, každej si nájde to bývanie 

ako mu vyhovuje. Niekomu vyhovuje veľké mesto, niekomu vyhovuje malé mesto. Ja si 

nedovolím tvrdiť, že v Šaštíne sa niekomu žije výrazne horšie ako v meste Senica. Jednoducho, 

pokiaľ ten človek má záujem a každý má svoje priority, má svoje bonusy. Ťažko sa dá povedať, 



že na obci sa žije výrazne horšie, ako sa žije v meste. Jednoducho, niekto má rád kľud, je rád 

na samote, prečo nie? Takže to si každý nájde sám. A ja osobne vnútorne viackrát som s 

ministerstvom financií riešil, že financovanie, aké máme my: napr. zoberme si plaváreň. Naša 

plaváreň pokrýva aj okres Skalica, aj okres Senica a jednoducho chodia na plavecké kurzy. 

Podľa mňa každá obec alebo každé aj mesto, ktoré tu máme, by malo: prečo by mesto Senica a 

dofinancováva plavecký kurz dieťaťu z iného mesta, keď podielové dane dostáva to mesto. 

Tzn., keď my dofinancovávame plaváreň ako takú, tak minimálne tie kurzy by mali 

dofinancovávať si svojim občanom, zase, ja neviem, keď príde, stojí obce z tamtoho mesta, tak 

nech to dofinancuje tá obec, lebo tie isté peniaze, čo my dostaneme na svojho obyvateľa, 

dostane tá obec na obyvateľa, ale my poskytujeme tie služby. A preto ja som hovoril aj v rámci 

Ministerstva financií, že ak sa raz bude meniť nejaký, by som povedal, kľúč výpočtu, tak toto 

sú služby, ktoré by mali byť inak financované. Buď by to mohlo byť cez VÚC-čky financované, 

poprípade nejakým iným koeficientom pridané, že aha, toto mesto poskytuje službu plavárne 

pre taký a taký počet a dostane taký a taký koeficient naviac, dostane peniaze, áno? Alebo 

niekto to dofinancovať. Dobre vieme, že niektoré mestá to majú naviazané, v našom prípade to 

nejde, na školy a majú to financované cez školstvo. Či je to zimný štadión, niektorí plaváreň a 

tým pádom zase to mesto šetrí finančné prostriedky a za tie peniaze vie budovať chodníky, 

opravovať cesty a všetko ostatné. Takže ono: jedna vec je, že áno, buduje sa mesto, tvorí sa 

mesto a sme radi, že sme centrom. Na druhú stranu, to o tom vykompenzovaní podľa zákona, 

ako my financie získavame, to tak nie je. Jednoducho, malo by to byť zohľadnené, to je môj 

osobný pohľad. Preto tie mestá, hlavne tie väčšie, to začali využívať tou formou parkovania, 

aby ľudí presvedčili na ten trvalý pobyt. Ak u nás bývate, ak u nás využívate služby, či sú to 

škôlky, povedzme si, však aj do školstva dávame viacej peňazí, za minulý rok sme dali viacej 

peňazí, ako sme získali. Tak sú to peniaze, ktoré sú obyvateľov mesta Senica a navštevujú ich 

aj ostatní. To nie je, že my tam dáme menej, my sme tam dali minulý rok viacej peňazí, ako 

sme získali. Takže to sú veci, kde je to asi na dlhú debatu o tom, že áno, je to spravodlivé, nie 

je to spravodlivé a ako by sa to malo lepšie nastaviť? Ale to nevyriešime my tu. Ďakujem, 

ďakujem za rozsiahlu diskusiu k danému bodu. Verím, že všetko odznelo a poprosím vás o 

podporu bodu 10. Návrh, prednesiem návrh na uznesenie: mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje všeobecne záväzné nariadenie číslo 81/2023 o podmienkach státia motorových 

vozidiel na území mesta Senica, o dani za užívanie verejného priestranstva, za trvalé parkovanie 

motorových vozidiel na verejnom priestranstve a o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 

na miestnych cestách s pripomienkami. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Všeobecne záväzné nariadenie číslo 81/2023 bolo SCHVÁLENÉ. 

Uznesenie č. 197: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

VZN č. 81/2023 o podmienkach státia motorových vozidiel na území mesta Senica, o dani za 

užívanie verejného priestranstva za trvalé parkovanie motorových vozidiel na verejnom 

priestranstve a o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na miestnych cestách s 

pripomienkami. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:14         proti:3          zdržal sa:1             počet poslancov:19 

 

Bod č. 11. – Dispozície s majetkom 

Bod č. 11.1. – Návrh na odkúpenie pozemku CKM parc. č. 156/13 v 

katastrálnom území Kunov 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na nasledujúci bod a t.j. bod 11.1. Návrh na odkúpenie pozemku CKM 

parc. č. 156/13 v katastrálnom území Kunov. Takže máme záujem o odkúpenie pozemkov, 



ktoré do budúcna by sme mali záujem využívať na to, aby sme mohli budovať chodníky v rámci 

mestskej časti Kunov, resp. je vybudovaný a teda potrebujeme odkúpiť a doriešiť vlastníctvo. 

Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje odkúpenie pozemku CKN parc. č. 156/13 

podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: ĎAKUJEM. Odkúpenie SME SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 198: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

odkúpenie  pozemku CKN parc. č. 156/13, druh pozemku  zastavaná plocha a nádvorie  

vo výmere 11 m2, evidovaného  na LV č. 265 pre kat. územie Kunov od vlastníkov:  

Ing. Mikuláš Rakovský (vlastník v podiele  1/2) a Ing. arch. Viera Rakovská (vlastník  

v podiele 1/2), obaja trvale bydliskom Grösslingová 2487/28, 811 09 Bratislava za cenu 

v zmysle znaleckého posudku  286 €. 
H l a s o v a n i e : prítomných:15         za:15          proti:0          zdržal sa:0      počet poslancov:19 

 

Bod č. 11.2. – Návrh na odkúpenie pozemku CKM parc. č. 156/13, 

156/18, 156/19 v katastrálnom území Kunov 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 11.2. Ostávame v Kunove, posúvame sa o trošku ďalej, kde tento materiál 

opäť prerokovala Komisia pre správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča návrh 

schváliť a taktiež Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča schváliť. Sú to ďalšie 

pozemky, ktoré teda pod chodníkom máme záujem si majetkovo vysporiadať. Má záujem 

niekto o diskusiu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje odkúpenie pozemkov CKN, parc. č. 156/3, 156/18, 156/19 

podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. SCHVÁLILI SME aj tento odkup pozemku. 

Uznesenie č. 199: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

odkúpenie  pozemkov CKN parc. č.156/3, druh pozemku  ostatná plocha  vo výmere 20 m2, 

parc. č.156/18, druh pozemku  zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 38 m2 a parc. č.156/19, 

druh pozemku ostatná plocha  vo výmere 7 m2, evidovaných na liste vlastníctve  

č. 66 pre kat. územie  Kunov v podiele 1/1  od vlastníka: Zuzana Tučníková, trvale bydliskom 

Kunov 110,  905 01 Senica za cenu v zmysle znaleckého posudku  1690 €. 
H l a s o v a n i e : prítomných:14         za:14          proti:0          zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

Bod č. 11.3. – Návrh na odkúpenie pozemku CKM parc. č. 156/12 v 

katastrálnom území Kunov 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na ďalší návrh na odkúpenie pozemku. Ostávame v katastrálnom území Kunov, 

momentálne pred bytovkou, kde sme dostali ponuku od Okresného úradu Trnava, aby sme 

štátny pozemok získali a pre budúcnosť tam mohli budovať opäť podnik. Takže preto máme 

záujem tento pozemok získať. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje odkúpenie 



pozemku: parcela CKN číslo 156/12 podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže odkúpenie SME SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 200: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

odkúpenie pozemku  CKN parc.č. 156/12, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo 

výmere 14 m2 , zapísaného   na LV č. 1582 pre kat. územie Kunov  v podiele 1/1 od vlastníka: 

Slovenská republika, správca  Okresný úrad  Trnava, Kollárova 8,  917 02 Trnava,  

IČO 00 151 866  za cenu  podľa znaleckého posudku  315 €. 
H l a s o v a n i e : prítomných:14         za:14         proti:0          zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 11.4. – Návrh na nájom časti pozemkov CKN parc. č. 3145/2, 

3146/1 v katastrálnom území Senica 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzam na bod 11.4. Návrh na nájom časti pozemkov CKN parc. č. 3145/2, 3146/1 v 

katastrálnom území Senica, kde ma, kde materiál prerokovala Komisia pre správu mestského 

majetku, bez pripomienok odporúča schváliť, Komisia pre výstavbu, územné plánovanie, 

dopravu bez pripomienok odporúča schváliť a mestská rada bez pripomienok odporúča 

schváliť. Takže nachádzame sa na kolónii, kde teda máme pozemky na prenájom za účelom 

pestovania poľnohospodárskych plodín na dobu neurčitú, s trojmesačnou výpovednou lehotu. 

Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje nájom časti vo výmere 75 m² pozemku CKN 3145/2 

a CKN 3146/1 podľa predloženého návrhu a schvaľuje ho ako prípad hodný osobitného zreteľa 

podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže návrh bol SCHVÁLENÝ. 

Uznesenie č. 201: 

MsZ v Senici 

a) s c h v a ľ u j e 

nájom časti vo výmere 75 m2  pozemku CKN parc. č.3145/2, druh pozemku orná pôda vo 

výmere 448 m2 a časti  vo výmere 110 m2 pozemku CKN parc. č. 3146/1, druh pozemku ostatná 

plocha vo výmere 462 m2, spolu vo výmere 185 m2 v kat. území  Senica žiadateľovi: Simona 

Končitá Mikulecká, bydliskom Kolónia 556/17, 905 01 Senica za účelom pestovania 

poľnohospodárskych plodín na dobu neurčitú s trojmesačnou výpovednou lehotou za cenu 0,30 

€ /m2/ rok. 

 

b) s c h v a ľ u j e 

prenájom nehnuteľností v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Pozemky  CKN parc. č. 3145/2 a 3146/1 sú  dlhodobo využívané  najmä obyvateľmi mestskej 

časti Kolónia na záhradkárske účely a voľnočasové aktivity. Mesto nemá v súčasnosti zámer 

s využitím pozemkov na iný účel, preto súhlasí so zachovaním kontinuity nájomného vzťahu  k 

pozemkom z ktorého má  finančný príjem.  
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17         proti:0          zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

 

 



Bod č. 11.5. – Návrh na uzatvorenie dodatku č. 12 k nájomnej 

zmluve a zmluve o nájme nebyt. Priestorov s RSMS spol. s r. o. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 11.5. Návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje 

uzatvorenie dodatku číslo 12 k nájomnej zmluve a zmluve o nájme nebytových priestorov 

uzatvorenej dňa 31. 12. 2018 medzi mestom Senica a rekreačnými službami mesta Senica. 

Jedná sa o areál, ktorý sme získali kúpou futbalového štadióna, ktorý teda takouto formou 

pridávame k ostatným, k ostatnej infraštruktúre športovej, ktorú má, ktoré majú rekreačné 

služby v nájme a teda starajú sa nám o tento majetok. Prerokovala to Komisia pre správu 

mestského majetku, bez pripomienok odporúča schváliť a taktiež prerokovala mestská rada, 

ktorá bez pripomienok odporúča schváliť. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? 

Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje uzatvorenie dodatku číslo 12 k nájomnej zmluve a zmluve o nájme nebytových 

priestorov uzatvorenej dňa 31. 12. 2008 medzi mestom Senica a rekreačnými službami mesta 

Senica, s obsahom ktorého bude doplnenie predmetu nájmu futbalový areál na Sadovej ulici 

číslo 639 v Senici pozostávajúcich z nehnuteľností, ktoré sú uvedené v návrhu a schvaľuje 

nájom nehnuteľnosti ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím 

o hlasovanie. 

Hlasovanie: Takže návrh dodatku bol SCHVÁLENÝ. 

Uznesenie č. 202: 

MsZ v Senici 

a) s c h v a ľ u j e 

uzatvorenie dodatku č.12 k nájomnej zmluve a zmluve o nájme nebytových priestorov, 

uzatvorenej dňa 31.12.2008 medzi mestom Senica a Rekreačnými službami mesta Senica, spol. 

s r.o., Tehelná 1152/53, 905 01 Senica, IČO: 44 525 371, obsahom ktorého bude doplnenie 

predmetu nájmu o futbalový areál  na Sadovej ulici č. 639  v Senici, pozostávajúci 

z nehnuteľností : 

a) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/1 o výmere 16514 m2 – druh pozemku 

Ostatná plocha; 

b) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/5 o výmere 396 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

c) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/7 o výmere 11383 m2 – druh pozemku 

Ostatná plocha; 

d) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/8 o výmere 212 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

e) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/9 o výmere 149 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

f) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/11 o výmere 14 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

g) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/12 o výmere 15 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

h) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/13 o výmere 208 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

i) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/14 o výmere 90 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

j) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/15 o výmere 19 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

k) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/16 o výmere 73 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 



l) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/17 o výmere 1322 m2 – druh pozemku 

Ostatná plocha; 

m) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/18 o výmere 6 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

n) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/19 o výmere 7720 m2 – druh pozemku 

Ostatná plocha; 

o) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/21 o výmere 40 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

p) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/22 o výmere 40 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

q) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/23 o výmere 40 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

r) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/24 o výmere 40 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

s) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/25 o výmere 17 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

t) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/26 o výmere 625 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

u) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/27 o výmere 623 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

v) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/28 o výmere 1004 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

w) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3570/29 o výmere 265 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

x) pozemok, parcela registra C - parc. č.: 3787/24 o výmere 14749 m2 – druh pozemku 

Ostatná plocha; 

y) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3787/272 o výmere 3442 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

z) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3787/273 o výmere 200 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

aa) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3787/274 o výmere 19 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

bb) pozemok, parcela registra C – parc. č.: 3787/275 o výmere 717 m2 – druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie; 

cc) stavba – so súpisným číslom 639 – druh stavby – Budova pre šport a na rekreačné 

účely – popis stavby stupňovité hľadisko – postavená na pozemku 3570/8 a 3570/9; 

dd) stavba – so súpisným číslom 639 – druh stavby – Budova pre šport a na rekreačné 

účely – popis stavby Tribúna – postavená na pozemku 3570/5; 

ee) stavba – so súpisným číslom 639 – druh stavby – Budova pre šport a na rekreačné 

účely – popis stavby ihrisko – postavená na pozemku 3570/7; 

ff) stavba – so súpisným číslom 639 – druh stavby – Budova pre šport a na rekreačné 

účely – popis stavby tribúna B – postavená na pozemku 3570/26; 

gg) stavba – so súpisným číslom 639 – druh stavby – Budova pre šport a na rekreačné 

účely – popis stavby tribúna D – postavená na pozemku 3570/27; 

hh) stavba – so súpisným číslom 639 – druh stavby – Budova pre šport a na rekreačné 

účely – popis stavby tribúna C – postavená na pozemku 3570/28; 

ii) stavba – so súpisným číslom 1412 – druh stavby – Iná budova – popis stavby pokladňa 

č. 1 – postavená na pozemku 3570/12; 

jj) stavba – so súpisným číslom 1413 – druh stavby – Budova pre šport a na rekreačné 

účely – popis stavby pokladňa č.2 – postavená na pozemku 3570/11; 



kk) stavba – so súpisným číslom 1415 – druh stavby – Iná budova – popis stavby šatne – 

postavená na pozemku 3570/13; 

ll) stavba – so súpisným číslom 1415 – druh stavby – Iná budova –– popis stavby 

práčovňa – postavená na pozemku 3570/14; 

mm) stavba – so súpisným číslom 1415 – druh stavby – Iná budova – popis stavby 

garáž – postavená na pozemku 3570/15; 

nn) stavba – so súpisným číslom 1416 – druh stavby – Iná budova – popis stavby garáž – 

postavená na pozemku 3570/16; 

oo) stavba – bez súpisného čísla– druh stavby – Iná budova – popis stavby trafostanica – 

postavená na pozemku 3570/25; 

pp) stavba so súpisným číslom 639 – druh stavby – Budova pre šport a na rekreačné účely, 

popis stavby – tréning. futb. ihrisko s nafuk. halou, postavená na pozemku p. č. 

3787/272  

qq) stavba so súpisným číslom 639 – druh stavby – Iná budova, popis stavby – sociálne 

zariad. pre nafuk. halu, postavená na pozemku p. č. 3787/273  

 

b) s c h v a ľ u j e  

nájom nehnuteľností v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov  

§ 9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské zastupiteľstvo 

rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Odovzdaním futbalového areálu do nájmu nájomcovi, ktorý má oprávnenie na prevádzkovanie 

športových  zariadení a ktorý v zmysle nájomnej zmluvy prevádzkuje aj iné športové zariadenia 

vo vlastníctve mesta   bude zabezpečená riadna starostlivosť o futbalový areál, ktorá je 

nevyhnutná pre zachovanie účelového  určenia futbalového štadióna. 
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17          proti:0          zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

Bod č. 11.6. – Návrh na predaj pozemkov CKN parc. č. 182 a 173/17. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 11.6. Návrh na predaj pozemkov CKN parc. č. 182 a 173/17. 

Nachádzame sa v katastrálnom území Senica, kde teda Komisia pre správu majetku bez 

pripomienok odporúča návrh schváliť, Komisia pre výstavbu územného plánovania dopravy 

bez pripomienok odporúča schváliť a mestská rada bez pripomienok odporúča schváliť. Takže 

nachádzame sa na pozemku, na ktorý nie je voľný prístup z mesta Senica. Z minulosti tam 

ostala táto časť parcely, pričom sa nedá z verejných komunikácií dostať na tento pozemok, 

pretože je tam prístup cez strednú súkromnú školu alebo cez susedných vlastníkov, ktorí 

vlastnia rodinné domy. Komisiu som prečítal, má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem 

záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje predaj 

pozemkov CKN parc. č. 182 a CKN parc. č. 173/17 podľa predloženého návrhu a schvaľuje 

prevod ako hodný osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, návrh bol SCHVÁLENÝ. 

Uznesenie č. 203: 

MsZ v Senici 

a)  s c h v a ľ u j e  

predaj pozemkov  CKN parc. č.182, druh pozemku záhrada vo výmere 149 m2 a CKN parc. 

č.173/17, druh pozemku záhrada vo výmere 35 m2, zapísaných na LV č. 3353 pre kat. územie 

Senica žiadateľom: Bc. Ján Juráš a manželka Ing. Alžbeta Jurášová, obaja trvale bydliskom 

Moyzesova 817/49, 908 01 Senica  za cenu v zmysle znaleckého posudku  9 756  €. 



b)  s c h v a ľ u j e 

prevod nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 8 písmeno e/ z dôvodu hodného osobitného zreteľa o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie dôvodu hodného osobitného zreteľa:   

Pozemky parc.č. 182 a 173/17 sú prístupné len z pozemkov v  bezpodielovom spoluvlastníctve 

žiadateľov, čo znemožňuje možnosť užívania mestom alebo inou osobou.  Pozemky CKN parc. 

č. 182 a 173/17 tvoria so susednými pozemkami CKN parc. č.180/1, 180/2,180/3,181 a domom 

so súp. číslom 817 v bezpodielovom spoluvlastníctve žiadateľov jednotný celok, vytvorený 

pred rokmi právnymi predchodcami žiadateľov. Sú využívané ako dvor a záhrada a na tento 

účel budú slúžiť žiadateľom aj naďalej. Predajom týchto pozemkov žiadateľom dôjde k 

majetkovoprávnemu usporiadaniu tohto celku za trhovú cenu.  

Pre mesto  je uvedený majetok  prebytočný.  
H l a s o v a n i e : prítomných:16         za:16         proti:0          zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 11.7. – Návrh na predaj časti pozemku CKN parc. č. 1661/13 

v katastrálnom území Senica. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame návrh na predaj časti pozemku CKN parc. č. 1661/13 v katastrálnom území 

Senica. Nachádzame sa v kasárňach. Komisia pre správu mestského majetku bez pripomienok 

odporúča schváliť, Komisia pre výstavbu, územné plánovanie a dopravu bez pripomienok 

odporúča schváliť a taktiež to prerokovala mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča 

schváliť. Takže je to takto, pozemok, nie úplne ideálna fotka. Tento pozemok sa nachádza za 

budovou, momentálne nie je ešte oplotený, takže čaká, kým vlastník bude môcť získať tento 

pozemok, aby mohol si nastoliť nápravu. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje predaj časti pozemku CKM parc. č. 1661/13 podľa predloženého návrhu vo výmere 

27 m² a schvaľuje prevod hodný osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím o 

hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Návrh bol SCHVÁLENÝ. 

Uznesenie č. 204: 

MsZ v Senici 

a)  s c h v a ľ u j e 

predaj časti pozemku CKN parc. č. 1661/13, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo 

výmere 7024 m2, zapísaného  na LV č. 3353 pre kat. územie Senica, ktorá je  v geometrickom 

pláne č. 136/2023 na oddelenie pozemkov  p.č.1661/140 vyznačená ako diel 1 vo výmere  

27 m2  žiadateľom: Miroslav Kaleta a Mgr. Dana Kaletová, obaja trvale bydliskom J. Kráľa 

736/18, 905 01 Senica za cenu  1080 €. 

 

b) s c h v a ľ u j e 

prevod nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 8 písmeno e/ z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie dôvodu hodného osobitného zreteľa:   

Časť pozemku CKN parc.č. 1661/13, vyznačená v GP č. 136/2023 ako diel 1  má  zanedbateľnú 

výmeru a mesto neplánuje jeho využitie  na rozširovanie komunikácie v danej lokalite. Jeho 

odpredajom dôjde k zarovnaniu hraníc pozemkov v bezpodielovom spoluvlastníctve žiadateľov 

a mesta. Vzhľadom na svoje umiestnenie je časť pozemku parc.č. 1661/13, ktorá bude 

predmetom predaja  pre iného záujemcu nevyužiteľný. 



Pozemok je prebytočný majetok. 
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17       proti:0          zdržal sa:0               počet poslancov:19 

 

Bod č. 11.8. – Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemkoch CKN. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 11.8. Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na pozemkoch CKN, ktoré sú predložené v materiáli. Tento materiál požiadala 

spoločnosť služby, spoločnosť s ručením obmedzeným, aby sme zriadili vecné bremeno v 

meste Senica na viacerých trasách. Ich záujem je vytvoriť tieto nové trasy za účelom, aby 

dokázali teplo zabezpečiť práve z centrálneho zdroja, ktorý majú a kde majú dokonca aj 

alternatívne palivo, tzn. štiepku v tomto prípade a odtiaľto budú vedieť zásobovať teplom 

všetky byty, pretože na sídliskách máme drobné kotolne, menšie kotolne, ktoré sú na plyn a v 

prípade, že by bol nedostatkom plynu, tak toto majú ako alternatívu, ktorú by chceli dosiahnuť 

a majú záujem na to získať externé zdroje, tzn., išli by cez mesto s tým, že vždy musia dostať 

do pôvodného stavu dané pozemky, ktoré tam sú. Tzn. z centrálneho zdroja, ktorý sa nachádza 

v Slovenskom hodvábe. Má niekto záujem o diskusiu? Zatiaľ poviem, že Komisia pre správu 

mestského majetku bez pripomienok odporúča schváliť, Komisia pre výstavbu, územné 

plánovanie a dopravu odporúča bez pripomienok schváliť a mestská rada bez pripomienok 

odporúča na schválenie. Vidím, že záujem o diskusiu nie je, predkladám návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena na pozemkoch podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem bod sme SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 205: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena  na pozemkoch: 

CKN parc. č. 110/9, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 490 m2 

CKN parc. č. 3461/9, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 525 m2 

CKN parc. č. 3461/12, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 175 m2 

CKN parc. č. 3461/13, druh pozemku zastavaná  plocha a nádvorie  vo výmere 142 m2 

CKN parc. č. 3461/8, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 14 m2 

CKN parc. č. 3461/5, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 209 m2 

CKN parc. č. 3461/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 289 m2 

CKN parc. č. 3465/1, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 13345 m2 

CKN parc. č. 3565/2, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 102 864 m2 

CKN parc. č. 3565/29, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 11286 m2 

CKN parc. č. 3565/70, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 9651 m2 

CKN parc. č. 3565/445, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 1223 m2 

CKN parc. č. 3565/508, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 348 m2 

CKN parc. č. 3565/509, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 127 m2 

CKN parc. č. 3565/532, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 5218 m2 

EKN parc.č. 298, druh pozemku lesný pozemok vo výmere 2899 m2 

EKN parc. č. 313/1, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 6192  m2 

EKN parc. č. 230/3, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 217  m2 

EKN parc. č. 524, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 368  m2 



v kat. území Senica v prospech spoločnosti: Službyt spol. s r. o., Hviezdoslavova 473, 905 01 

Senica, IČO: 34101772, ktoré bude spočívať v povinnosti vlastníka pozemkov strpieť: 

a/ zriadenie a uloženie teplovodného bezkanálového rozvodu z predizolovaných rúr; 

b/ užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek 

iné stavebné úpravy  teplovodného rozvodu a jeho odstránenie. 

Presný rozsah vecného bremena bude vyznačený v geometrickom pláne na zameranie vecného 

bremena, ktorý spoločnosť Službyt, spol. s r.o. predloží mestu Senica po ukončení 

a skolaudovaní stavby a bude podkladom pre uzavretie zmluvy o zriadení vecného bremena. 

Vecné bremeno bude zriadené na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 15 € za každý 

aj začatý   bežný meter alebo meter štvorcový  výmery vecného bremena, vyznačeného  

geometrickým plánom. 
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17         proti:0          zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 11.9. – Návrh na zverenie majetku do správy: Základná škola 

V. Paulínyho - Tótha. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 11.9. Návrh na zverenie majetku do správy. Základná škola Paulínyho 

Tótha, kde ideme zveriť univerzálny kuchynský robot. A toto prerokovala Komisia pre správu 

mestského majetku, bez pripomienok odporúča schváliť a taktiež prerokovala mestská rada, 

ktorá bez pripomienok odporúča schváliť. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? 

Neevidujem záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje zverenie hnuteľného majetku univerzálny kuchynský robot podľa popisu Základnej 

školy Viliama Paulínyho Tótha Senica. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže SCHVÁLILI sme zverenie hnuteľného majetku. 

Uznesenie č. 206: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

zverenie hnuteľného majetku: 

- univerzálny kuchynský robot 60 l RE 22/60 s príslušenstvom v  hodnote 11 606,83 € do 

správy subjektu: Základná škola, V. Paulínyho – Tótha 32,  905 01 Senica,  

IČO 34 028 218 
H l a s o v a n i e : prítomných:17     za:17         proti:0          zdržal sa:0                 počet poslancov:19 

 

Bod č. 11.10. – Návrh na zverenie majetku do správy: Základná 

umelecká škola, Senica 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame bod 11.10. Návrh na zverenie majetku do správy Základná umelecká škola, kde 

sa jedná o Yamaha koncertné krídlo. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Prerokovala 

Komisia pre správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča schváliť a taktiež 

prerokovala mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča schváliť. Neevidujem záujem o 

diskusiu, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zverenie 

hnuteľného majetku Yamaha koncertné krídlo podľa predloženého návrhu v Základnej 

umeleckej škole Vajanského, Senica. Poprosím o hlasovanie. 

Ďakujem. Takže zverenie sme opäť schválili. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže zverenie sme opäť SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 207: 

MsZ v Senici 



s c h v a ľ u j e  

zverenie hnuteľného majetku 

- Yamaha koncertné krídlo GBK1K PE s príslušenstvom v  hodnote 11 400,- € do správy 

subjektu: Základná umelecká škola, Vajanského 27/4, 905 01 Senica,  

IČO 37 838 563. 
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17        proti:0          zdržal sa:0              počet poslancov:19 

 

Bod č. 11.11. – Návrh na zverenie majetku Základná škola s 

materskou školou, Senica 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 11.11. Návrh na zverenie majetku Základná škola s materskou školou, kde 

teda ide o hernú zostavu, ktorá bola nainštalovaná cez leto. Keď má niekto o diskusiu, môže sa 

prihlásiť. Zatiaľ poviem, že Komisia pre správu mestského majetku bez pripomienok odporúča 

schváliť a taktiež mestská rada bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Evidujem, že nikto 

nemá záujem o diskusiu, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje zverenie majetku 1 kus hernej zostavy pozostávajúce z hernej zostavy Fun 2 a ďalších 

poníkov a preliezok oceľových Základnej škole s materskou školou podľa predloženého 

návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem za SCHVÁLENIE k dispozícii s majetkom, za zverenie. 

Uznesenie č. 208: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

zverenie  majetku: 

- 1 ks herná zostava pozostávajúca: z hernej zostavy FUN 2 (1x rebrík, 1x lezecká stena), 

kombinovanej oceľovej preliezky ECO typ 1, pružinovej hojdačky PONÍK, tabule na 

kreslenie, gumenej dlažby pod oceľovú preliezku a zhotovenia dopadovej plochy, spolu 

v celkovej hodnote 7 823,40 €  do správy subjektu: Základná škola s materskou školou, 

J. Mudrocha 1343/19, 905 01 Senica, IČO 42 399 769 
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17            proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 12. – Informácia o rozhodnutí primátora o organizačnej 

zmene v štruktúre MsÚ 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 12. Informácia o rozhodnutí primátora o organizačnej zmene v štruktúre 

mestského úradu. Tento návrh prerokovala mestská rada bez pripomienok, odporúča zobrať na 

vedomie. Rozhodol som, že od 1. 9. 2023 bude nové oddelenie na mestskom úrade a to s tým, 

že sa rozdelilo oddelenie výstavby, dopravy, životného prostredia na samostatné oddelenie 

výstavby a dopravy a samostatné oddelenie životného prostredia. Zatiaľ bola poverená pani 

doktorka Gavorová, ktorá je tu prítomná a je vyhlásené výberové konanie na vedúceho a taktiež 

na zamestnanca na tomto oddelení. Myslím si, že termín je do zajtra, takže v prípade, že má 

ktokoľvek záujem, tak môže sa prihlásiť do výberového konania. Taktiež, už to využijem, v 

rámci výstavby taktiež máme tam aj výberové konanie, ktoré je na stavbára, ktorého dlhodobo 

taktiež hľadáme. Takže toto je s tým, že preorganizovali sme niektoré ďalšie časti, keď sme 

sedeli v rámci porady a rozhodli sme, že práve životné prostredie si zaslúži byť samostatné a v 

rámci jednotlivých vecí, ktoré máme na starosti a tej administratívy, ktorá k tomu prichádza, 

tak je nevyhnutné, aby to malo status samostatného oddelenia. A verím tomu, že aj toto prispeje 



k tomu, aby sa zeleni v meste darilo viacej, keďže posilujeme a snažíme sa viacej pracovať 

práve so zeleňou a ochrany zelene ako takej. Pán poslanec Hutta? 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Pán primátor, toto rozhodnutie ma rozhodne teší, že konečne mesto zriadilo oddelenie, ktoré sa 

bude starať o zeleň, o ekológiu, o všetko, čo k tomu patrí. Tvrdil som to už pred šiestimi rokmi, 

že takéto oddelenie tu musí fungovať samostatne, nie ako prílepok niekde inde a dúfam, že 

dievčatá sa zhostia tej úlohy, však pracujú tak, jak pracujú, je to výborné zatiaľ z ich strany, 

upozorňujú. Len tá nešťastná žilinská eseročka, uvidíme, čo s ňou. Ale každopádne kvitujem 

toto rozhodnutie a dúfam, že budú mať aj dostatok finančných prostriedkov na realizáciu toho, 

čo si mestská zeleň, ekológia v meste zaslúži. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem a verím tomu, že v rámci rozpočtu bude schválené, aby mali dostatok finančných 

prostriedkov, čo je, samozrejme, pán poslanec, aj v tvojich rukách. Takže tak. Takže verím 

tomu, že samozrejme, je teraz výberové konanie, možno tam nebudú len dievčatá a možno to 

bude teda kombinácia, uvidíme, ako to dopadne. Priznám sa, že ani neviem ešte, koľko ľudí 

máme prihlásených. Ale verím tomu, že záujem je, ale v prípade, že by ste kohokoľvek 

šikovného poznali, tak samozrejme, môže sa prihlásiť. A čo sa týka celkovo zelene, áno, 

situácia sa mení, všetci to registrujeme a naozaj, ochranu zelene, ale aj ochranu obyvateľov. 

Pretože tak, ako už sme sa rozprávali s poverenou vedúcou, mnoho zelene bolo vysádzaných v 

sedemdesiatych rokoch a tá zeleň má svoju životnosť, tak ako iné živé organizmy, má svoju 

životnosť a mnohé majú 60 rokov svoju životnosť, tzn. dosahujú svoj limit životnosti a môžu 

byť v niektorých prípadoch nebezpečné, takže musíme potom možno urobiť aj kroky, ktoré nie 

sú úplne populárne, ale zase pre bezpečie obyvateľov, ale s tým, že práve máme zaujímať 

odborníkov, ktorí urobia opatrenia na to, aby sme ich samozrejme dokázali nahradiť .A ideálne 

postupne, tzn. už dnes začneme robiť kroky k tomu, že keď vieme, že tento strom potencionálne 

za 5, do 10 rokov bude musieť ísť von, pretože bude po svojej životnosti, tak aby už bol 

nahradený a zatiaľ začal rásť ďalší. Takže toto je plán, ktorý je. Aj plán kosby už sa upravil, 

pracujú na tom, aby ten systém fungoval lepšie a aj kontrola ako taká prebieha, čo sa týka aj 

terajšieho kosenia. Takže verím tomu, že nebudú to zázraky do minúty, ale verím, že z 

dlhodobého hľadiska ten pozitívny efekt z tohto oddelenia bude viditeľný. Má ešte niekto 

záujem o diskusiu? Neevidujem záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie informáciu o rozhodnutí primátora o organizačnej 

zmene v štruktúre mestského úradu s účinnosťou od 1. 9. 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, ZOBRALI SME NA VEDOMIE organizačnú zmenu. 

Uznesenie č. 209: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Informáciu o rozhodnutí primátora o organizačnej zmene v štruktúre MsÚ s účinnosťou od 

01.09.2023. 
H l a s o v a n i e : prítomných:17        za:17        proti:0         zdržal sa:0                počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.1. – Návrh na voľbu člena Redakčnej rady Naša Senica. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 13.1. Návrh na voľbu člena Redakčnej rady Naša Senica. Vzdala sa 

tejto funkcie pani Mgr. Lucia Vajdová v redakčnej rade z titulu, že presúva sa na iné oddelenie 

a na jej miesto sme prijali pána Stanislava Prokeša. A preto máme návrh, aby táto zmena takto 

nastala. Diskusia, pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Pán primátor, na zasadnutí mestskej rady minulý týždeň sme sa bavili o tom, že bude poskytnutá 



kompletná zostava tejto redakčnej rady. Žiaľ, nepodarilo sa. Prvé zloženie redakčnej rady sme 

odsúhlasovali na prvom zasadnutí Mestského zastupiteľstva kedysi dávno a tam sme sa bavili 

teda, že lebo ja som to hľadal na stránkach mesta, nikde som sa to nemohol dopátrať, kto je 

členom redakčnej rady a ten, táto úloha nebola splnená, musím konštatovať, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán zástupca to pošle všetkým poslancom. V podstate viem, že redakčná rada sa skladala podľa 

jednotlivých organizácií, či už mestských alebo kultúrnych a spoločenských, ktoré patria v 

meste, tzn. aj ktoré sú zastrešené Trnavským samosprávnym krajom a zamestnancami, ktorí sa 

venujú práve zase informovanosti na meste. Ale teda bude, bude zaslaný. Ešte faktická, pán 

poslanec? 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Poprosil by som aj tú pôvodnú, aj tú terajšiu, dobre? Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Áno. V poriadku. Návrh prerokovala mestská rada, ktorá bez pripomienok odporučila schváliť 

a návrh na voľbu člena redakčnej rady prosím potom potvrdiť aj mandátovú komisiu, aby bola 

nachystaná. Takže má ešte niekto záujem o diskusiu? Neevidujem záujem, predkladám návrh 

na uznesenie. Budeme hlasovať najprv o vzdaní sa a potom následne budeme voliť. Takže návrh 

na uznesenie: mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie vzdanie sa Mgr. Lucie Vajdovej 

členstva v Redakčnej rade naša Senica, prosím o hlasovanie. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre, takže máme vzdanie sa a ideme samostatne voľbu. Návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Senici volí Stanislava Prokeša za člena Redakčnej rady naša Senica. Prosím o 

hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem BERIEME NA VEDOMIE vzdanie sa Mgr. Lucie Vajdovej 

členstva  v Redakčnej rade Naša Senica a VOLÍME Stanislava Prokeša za člena 

Redakčnej rady Naša Senica. 

Uznesenie č. 210: 

MsZ v Senici 

a) b e r i e   n a   v e d o m i e 

vzdanie sa Mgr. Lucie Vajdovej členstva v Redakčnej rade Naša Senica.  
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17          proti:0          zdržal sa:0                   počet poslancov:19 

 

b) v o l í 

Stanislava Prokeša za člena Redakčnej rady Naša Senica.  
V o ľ b a : prítomných:17                   za:17                        proti:0                             počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím pani poslankyňu Madunickú ako predsedu mandátovej komisie o potvrdenie voľby. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom šiestom 

zasadnutí konanom dňa 21. 9. 2023 zvolilo s počtom hlasov 17 z 18 zúčastnených poslancov 

Mestského zastupiteľstva. Jeden nehlasoval. 

 

Bod č. 13.2. – Návrh na zmenu v mestskom výbore č. 1 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 13.2. Návrh na zmenu v mestskom výbore číslo 1, kde mestská rada 

bez pripomienok odporúča schváliť, kde sa vzdal pán Marcel Hlavanda členstva a teda je tu 

návrh na zvolenie člena Michala Vacha do výboru číslo 1. Má niekto záujem o diskusiu? 

Neevidujem záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici: a) berie 



na vedomie vzdanie sa Marcela Hlavandu členstva v mestskom výbore číslo 1. Takže hlasujeme 

zase na dvakrát. Takže berieme na vedomie, prosím o hlasovanie. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame teda na voľbu. Návrh na uznesenie, ktoré pôjde: Mestské zastupiteľstvo v 

Senici volí Michala Vacha za člena mestského výboru číslo 1, prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujeme BERIEME NA VEDOMIE vzdanie  sa členstva Marcela Hlavandu 

a ZVOLILI SME Michala Vacha. 

Uznesenie č. 211: 

MsZ v Senici 

a) b e r i e   n a   v e d o m i e 

vzdanie sa Marcela Hlavandu členstva v Mestskom výbore č.1 
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17       proti:0          zdržal sa:0               počet poslancov:19 

 

b) v o l í 

Michala Vacha za člena Mestského výboru č.1  
V o ľ b a : prítomných:17         za:16             proti:0; 1 nehlasoval                           počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím predsedu mandátovej komisie o potvrdenie voľby. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom šiestom 

zasadnutí konanom dňa 21. 9. 2023 zvolilo počtom hlasov 16 z 18 zúčastnených poslancov 

mestského zastupiteľstva Michala Vacha za člena mestského výboru číslo 1.  

 

Bod č. 14.1. – Správa HK o výsledku kontroly plnenia opatrení -

evidencia, prevádzka a spotreba PH vozidiel 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pani predsedníčka a prechádzame teda na bod číslo 14.1. Správa hlavnej kontrolórky 

o výsledku kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatku zistení pri kontrole 

evidencie prevádzky, údržby a kontrole spotreby pohonných hmôt na vozidlách vo vlastníctve 

mesta Senica vykonanej v roku 2021. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem, 

predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu 

hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly plnenia od strany prijatých, na odstránení nedostatkov 

zistených pri kontrole evidencie prevádzky, údržby a kontrole spotreby pohonných hmôt na 

vozidlách vo vlastníctve mesta Senica, vykonanej v roku 2021. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, správu sme VZALI NA VEDOMIE. 

Uznesenie č. 212: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu HK o výsledku kontroly plnenia opatrení  prijatých na odstránenie nedostatkov 

zistených  pri kontrole evidencie prevádzky a údržby a kontrole spotreby pohonných hmôt na 

vozidlách vo vlastníctve mesta Senica vykonanej v r. 2021. 
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17          proti:0          zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

Bod č. 14.2. – Správa HK o výsledku kontroly vybavenia sťažností 

doručených mestu v období od 01.01.2022 do 30.06.2023 



 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame tak ďalej na bod 14.2. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly 

vybavovania sťažnosti doručených mestu v období od 1. 1. 2022 do 30. 6. 2023. Správu ste 

obdržali v písomnej podobe, má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem, 

predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu 

hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly vybavenej sťažnosti doručených mestu v období od 

1. 1. 2022 do 30. 6. 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, správa bola VZATÁ NA VEDOMIE. 

Uznesenie č. 213: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu  HK o výsledku kontroly vybavenia sťažností doručených  mestu v období  od 

01.01.2022 do 30.06.2023. 
H l a s o v a n i e : prítomných:17       za:17           proti:0          zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 14.3. – Správa HK o výsledku kontroly plnenia uznesení MsZ 

v Senici, ktorými bol v období od 01.01.2022 do 30.06.2023 

schválený prevod nehnuteľného majetku mesta do vlastníctva tretích 

osôb 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 14.3. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly plnenia 

uznesení Mestského zastupiteľstva v Senici, ktorým bol v období od 1. 1. 2022 do 30. 6. 2023 

schválený prevod nehnuteľného majetku mesta do vlastníctva tretích osôb. Opäť, správu sme 

dostali v písomnej podobe rozsiahlu. Má niekto záujem o diskusiu? Pán poslanec Grimm? 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ja by som len chcel povedať, že všetky tieto správy, čo sme dostali od pani kontrolórky, sú 

veľmi zodpovedne vypracované a že poskytli dostatok informácií, že nielen, čo zistila, navrhuje 

aj ako to všetko, všetky nedostatky, ktoré sú tam, ako sa majú opraviť. Takže ja som veľmi 

spokojný. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Budem len interpretovať od pani kontrolórky, keďže nemá zapnutý mikrofón, že ďakuje. Ďalšia 

diskusia. Nikto sa neprihlásil. Predkladám návrh na uznesenie.  Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly plnenia uznesení mestského 

zastupiteľstva v Senici, s ktorým bol v období od 1. 1. 2022 do 30. 6. 2023 schválený prevod 

nehnuteľného majetku mesta do vlastníctva tretích osôb. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže zobrali sme správu NA VEDOMIE. 

Uznesenie č. 214: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Správu  HK o výsledku kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Senici, ktorými bol 

v období od 01.01.2022 do 30.06.2023  schválený prevod   nehnuteľného majetku   mesta                 

do vlastníctva tretích osôb. 
H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:17        proti:0          zdržal sa:0              počet poslancov:19 

 

 

 



Bod č. 14.4. – Správa o činnosti HK za II. štvrťrok 2023 
 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ideme do bodu 14.4. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za druhý štvrťrok 2023. Takže to je 

súhrn správ, ktoré už boli u nás. Má niekto ešte záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem 

taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

Správu o činnosti hlavnej kontrolórky za druhý štvrťrok 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Zobrali sme aj súhrnnú správu hlavnej kontrolórky NA 

VEDOMIE. 

Uznesenie č. 215: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu o činnosti hlavnej kontrolórky za II. štvrťrok 2023. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18         za:18         proti:0          zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 15. – Interpelácie 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 15. Interpelácie. Má niekto záujem o diskusiu v tomto bode? Pán poslanec 

Grimm. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Na mestskom výbore, tak na mestskom výbore číslo 4, ktorý sme mali zasadnutie dňa 18. 9. 

teda v pondelok nás potešila aj informácia, že z participatívneho rozpočtu mesto splnilo to, čo 

sme požadovali, teda doplnili sa detské hracie, teda preliezky, kolotoče na detské ihrisko medzi 

domami Hollého 754 a 751. Takže participatívny rozpočet mesto dodržalo. Z tohto zasadnutia 

vzniklo niekoľko otázok, na ktoré by sme požiadali o odpovede. Nemusí sa dneska odpovedať, 

ja to odovzdám aj písomne. Ide len o to, aby aj občania vedeli, čo všetko na výbore riešime, 

aké veci. Takže po prvé, naša prvá otázka je, že či sa pripravuje výstavba cestného spomaľovača 

na Ulici SNP pred budovou mestských jasiel smerom k cintorínu. Ak áno, v akom časovom 

horizonte? Po druhé, v akom časovom horizonte mesto plánuje vykonávať skrášľovacie 

orezanie konárov, stromov na Ulici SNP popri cintoríne smerom k spoločnosti Alchem? Po 

tretie, či mesto vykoná obnovu náteru na parkoviská po bode číslo 4 a v akom časovom 

horizonte takisto? Po štvrté, na základe odpovede oddelenia výstavby MÚ na našu otázku o 

výstavbe chodníka pred bytovým domom na Hollého ulici 473, ktorú sme dostali 27.7. Mesto 

v ňom inak v tej odpovedi píše, že v roku 2011 malo mesto vydané právoplatné povolenie na 

výstavbu chodníka, ale občania s jeho výstavbou nesúhlasili, a tak sa stavba nerealizovala. My 

však navrhujeme oddeleniu výstavby a dopravy v spolupráci s dopravnou políciou opätovne 

predstaviť občanom tejto lokality na verejnom zhromaždení koncepciu riešenia dopravnej 

situácie s dôrazom na zabezpečenie bezpečnosti na danej komunikácii, čiže otázka znie, v akom 

časovom termíne by sa občanom podala informácia o možnosti riešenia dopravnej situácie pred 

bytovým domom na Hollého 74? Po piate: mestský výbor tiež navrhuje do rozpočtu pre budúci 

rok 2024 navýšenie financií do participatívneho rozpočtu doterajšieho jedného eura na občana 

na 2 eurá daného obvodu. Teda otázka tiež, či plánuje mesto navýšenie participatívneho 

rozpočtu pre budúci rok podľa nášho návrhu? Po šieste: mestský výbor tiež navrhuje mestu 

Senica vypracovať návrh výstavby parkoviska pre dočasné státie medzi ulicami Hollého a 

Štefánikova za mestským múzeum na tom ihrisku, kde sa teda dneska ani necvičí, ani nič 

nerobí. A tiež v akom časovom horizonte by bolo možné predstaviť návrh občanom danej 

lokality na výstavbu tohto parkoviska. Po siedme: to, čo už tu bolo spomínané, navrhujeme 

vyvolať rokovanie s firmou Hílek a spoločnosťou Seko, či o možnostiach parkovania pre 



občanov nášho obvodu v ich areáloch. Teda otázka, či bude mesto rokovať s nimi, s obidvomi 

firmami a ako, kedy sa dozvieme výsledok týchto rokovaní? Po ôsme: navrhujeme zaradiť do 

rozpočtu mesta pre budúci rok nasledovné akcie v našom obvode: je to oprava schodov 

zábradlia na Štefánikovej ulici k bývalému obchodu Jednota na Vŕšku, oprava súsošia pri tomto 

bývalom obchode, je to socha Rodina. Ďalej oprava tehlového plotu na starom cintoríne od 

Ulice SNP, osvetlenie starého cintorína, pokračovanie v rekonštrukcii ciest IBV Okružná, 

Komenského, Hollého, vybudovanie polozapustených kontajnerov na Komenského, Hollého, 

Štefánikovej ulici, výmeny lavičiek na Štefánikovej, Hollého a SNP. Dobudovanie tej 

asfaltovej, tej betónovej teda cesty a dať tam asfaltovo-betónový povrch, teda za benzínovou 

stanicou Alchem, teda zoficiálniť tú cestu. A na záver tohto bodu je len teda otázka, že ktoré 

návrhy bude mesto pre rok 2024 akceptovať? To všetko, čo sme povedali, že čo mesto zaradí 

do budúceho rozpočtu. Ja to odovzdám pánovi zástupcovi. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec. Takéto požiadavky nám prichádzajú zo všetkých výborov a 

samozrejme, my by sme najradšej všetko realizovali a ideálne budúci rok, ale je to všetko o 

rozpočte, ktorý budeme schvaľovať. Závisí, či ich podľa toho, či na nás sa bude aj dlhová brzda 

vzťahovať alebo nie, či teda budeme čakať, nečakať, či budeme teda rozpočet schvaľovať v 

decembri, poprípade či pôjdeme do provizória, ale teda tak ako mestský výbor číslo 4, tak aj 

ostatné výbory samozrejme prichádzajú s takýmito požiadavkami. Ja nehovorím, že nie sú 

opodstatnené, ale v rámci možnosti rozpočtu si musíme potom povedať, čo sú priority a ideme 

postupne za týmito jednotlivými vecami, že teda, čo nám rozpočet pustí, akou formou, pretože 

väčšina tých projektov, ktoré sú, sú rozpočtovo veľmi náročné a z toho titulu treba potom 

povedať, že áno, rozpočet mesta je takýto, kde na to zoberieme a keď na to zoberieme teda, že 

akou formou. Samozrejme, sú tu aj požiadavky ostatných výborov a treba tam urobiť 

kombináciu. Pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja by som mal niekoľko, tiež menej ako pán kolega. Poprosil by som 

informáciu, máme teda informácie ako občania v Kunove, že bol v spoločenskom dome v 

Kunove nejaký tím ľudí, ktorí boli kvôli projektu, opravy, renovácie toho kultúrneho domu. 

Nemáme o tom žiadne informácie, tak by som poprosil o tom, že ak tam je nejaká štúdia, 

chceme ju vidieť, chceme sa k nej vyjadriť, lebo doteraz sme sa teda k tomu nemali možnosť, 

aj keď sme ten záujem prejavili, takže som chcel vidieť, čo sa, čo najviac informácií sa teda dá 

a aby sme sa mohli teraz stretnúť s kompetentnými osobami a o tom porozprávať. To je teda 

prvý dom, prvý bod. Druhá vec je, keď si spomínal, pán primátor, s nejakými prioritami 

rozpočtu s tebou úplne súhlasím. Našou prioritou v Kunove je na prvom mieste z hľadiska úcty 

ku sebe samým, našim rodičom oprava rekonštrukcie alebo vybudovanie parkoviska na tom 

cintoríne. Hovorili sme o tom viacej krát, vieme o tom, že to je náročná investícia. Dostali sme 

informáciu, že mesto s tým nepočíta v tomto rozpočte, nepočíta ani s osvetlením, je tam problém 

dôjsť v rámci toho osvetlenia, teda, že tam chýba, je tam tma, pre starších ľudí, to je veľmi 

veľký problém. Ani na toto nemáme peniaze. V rozpočte sme mali na tento rok, myslím, že tam 

bolo 3 000 eur na tú cestu od bytovky po Hruškových, na ten chodník, na projektovú 

dokumentáciu, potom na kultúrny dom alebo teda na spoločenský dom, na projektovú 

dokumentáciu a nejakú opravu dverí, okien na ihrisku. A to ani neviem, to som vlastne, nakoľko 

to robila zamestnankyňa právneho oddelenia, to som ani nepochopil, že sme o tom nevedeli 

vôbec ako občania Kunova. Teda otázka je, že sme sa teraz dozvedeli, že išla nejaká investícia 

20 000 EUR do závlahy, do ihriska. To samozrejme vítame, do športu sme veľmi radi. A pýtam 

sa, čo je to za priorita, že to nemáme v rozpočte, odkiaľ tie peniaze vlastne išli? A že prečo 

takúto vec s nami nikto z Kunova nekomunikuje? A nepotrebujem tú odpoveď, samozrejme, 

teraz hneď, že nepotrebujem tu nikoho na ničom chytiť, ale teda tých odpovedí tam sú, sa 

rôznia, ja bohužiaľ teda nemám žiadne informácie o tom, takže ľuďom neviem povedať, tak by 



som toto rád dostal teda kľudne písomne. Je tam ešte jedna stavba na ihrisku, popri chodníku 

nejaká, niečo vybetónované, o tom tiež nevieme, čo to je, ľudia nevedia. Nevedia o tom ani z 

klubu, predseda, takisto z TE Kunov, že to nie je teda ich aktivita, tak poprosím k tomuto 

priložiť, alebo dám teda písomne, aby sa dalo k tomu normálne vyjadriť. K tej, chcel som sa 

vyjadriť ešte teda, to je druhá interpelácia: chcem poďakovať za, nazvem to, časť povodňovej 

komisii alebo povodňovej komisie mesta, kde sme, kde sme vlastne na môj podnet 

zorganizovali s primátorom stretnutie na úrade 28. augusta, kde sme vlastne hovorili s členmi 

tej komisie o opatreniach pred povodňami, ktoré boli teda: po prvé z vyhlášky a z nariadenia 

Okresného úradu, po druhé, nami ako občanmi požadované. Chcem teda oceniť konštruktívny 

prístup všetkých členov, vrátane primátora, že tam neboli žiadne osobné veci. O tom viac ma 

prekvapuje, že sa k tomu dneska vrátim, vrátime v rámci úplne iného bodu diskusie a chcem ťa 

teda, pán primátor, vyzvať, že urobme v tom poriadok raz a navždy. My sme spolu vyzývali 

štatutára PD Senica, vyzvime ho znovu, zavolajme kľudne aj sem verejne alebo kľudne do 

kancelárie. On to niekoľkokrát odmietol, ty si s ním sedel sám. Ja nemám o tom žiadny záznam, 

žiadnu zápisnicu z toho stretnutia, neviem, čo sa dohodlo. Ja neviem, prečo ten človek alebo 

ten pán alebo tí ľudia, neviem, či sú viacerí, majú akúkoľvek pochybnosť o tom, čo vlastne 

spáchali. Sme pri tom mohli sedieť v máji, v júni, v júli, ani raz sa to nestalo. Takže ja ťa teda 

vyzývam, prosím ťa, aby si zorganizoval stretnutia so štatutárom a poďme si to ako verejne 

činné osoby vydiskutovať. Ale sme sa mohli vyhnúť takýmto osobným invektívam, lebo sa mi 

to veľmi nepáči. Už som povedal dva razy, že sa k tomu vyjadrovať nebudem, ale toto dva razy 

teda stačí. Takže to je k tej, k tej povodňovej komisii. Tam som mal ešte, pán primátor, na teba, 

že preverenie tých nájomných zmlúv, lebo tam boli pozemkové úpravy nad cintorínom, tak by 

som poprosil aj to tam doložiť do tej interpelácie, v akom to je stave a takisto by som chcel, že 

máme tam termín teraz na budúci utorok, na budúci týždeň, dokonca mesiaca majú obsiať tou 

trávou. Agrotermín tam bol do konca augusta a my sme akceptovali družstvu, že teda počkáme 

do konca septembra s tým, že aby zobrali repu, repa tam stále je, tak, aby sme to teda stihli, čím 

neskôr to spravíme, tým neskôr tá tráva zakorení a tým neskôr bude mať svoj ochranný efekt, 

prípadne ďalších prívalových povodní na jar. To je všetko. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Keď to príde v písomnej podobe, vyjadríme sa. Štandardne, poviem, kultúrny dom, objednali 

sme, vysúťažili sme projektanta. Priznám sa, že neviem, či bol z Bratislavy alebo odkiaľ je, 

príde a v podstate aké podujatia sa robia, dostal informáciu. Musí, s niečím príde, s nejakým 

návrhom, s úpravami, potom následne môžeme sa o tom rozprávať, že teda akou formou to by 

malo a nemalo fungovať, ako to je. V podstate robí sa na tom, aby sme mohli rekonštruovať, 

pýtať nenávratné finančné prostriedky. Čo sa týka ostatných vecí, taktiež, niektoré sú viacej 

finančne náročné a je potrebné si povedať tak, čo je priorita, čo nie je priorita. Alebo teda na 

úkor čoho budeme niečo iné robiť, ale to bude téma asi ku koncu roku, kedy si povieme, že tak 

chceme toto, chceme toto alebo čo, na úkor čoho to budeme robiť alebo odkiaľ máme teda 

získať tie finančné prostriedky? Takže jedna vec je, že áno, tie potreby sú tu a mnohé sú tu 

roky, ja ich nespochybňujem, že by nebolo vhodné to mať doriešené, ale na druhú stranu zase 

je potrebné aj niektoré veci, ľudia sú zvyknutí, že dostávajú, majú určitú kvalitu tých služieb a 

teda zmena nie úplne taká jednoduchá, ale samozrejme, keď sa na tom dohodneme, ja sa tomu 

nebránim. Ešte faktická? 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem. Ja len k tomu spoločenskému domu, že ja tam nechcem robiť prekážky. Ide teraz o 

to, že ľudia sa pýtajú na informácie, nemajú ich a podľa mňa je hlúposť najprv niečo nakresliť 

a potom sa pýtať ľudí, čo tam chcú robiť? Viem, že tam boli teda nejakí ľudia, ja neviem, kto 

presne, ale teraz neviem, či tam vôbec niekto bol. Máme tam starších občanov, ktorí tam robili 

veľa akcií, nie ako my posledné roky, bohužiaľ, tie možnosti také už nie sú a treba sa ich spýtať, 

povedať im o tom, že to je pre vás a povedzte vy, čo by si tam chceli robiť? Nech to nerobí 



osoba, ktorá možno nie je odtiaľto, nepozná ten, ten režim, ktorý tam fungoval pred desiatimi, 

dvadsiatimi rokmi. To všetko len obyčajná diskusia, len tých ľudí zavolať a to je všetko. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nikde nerobí hneď projektovú dokumentáciu. Robí sa štúdia, robia sa nejaké návrhy, potom sa 

pokračuje ďalej. Je to bežný postup. Ja len poviem, že napr. keď sme kreslili park, tak prišli 

ľudia a prišli úplne s inými víziami a mnohé veci prekvapili, že akým spôsobom sa to dá robiť 

a myslím si, že to malo prínos. Tzn. nechajme ho chvíľu tvoriť, nech príde s jednoduchou 

štúdiou a následne teda sa to bude dopracovávať a môžeme robiť k tomu stretnutie a všetko 

ostatné, akou formou to vieme, nevieme, ale na konci je zrejmé, že samozrejme, musí to byť 

kompromis všetkého. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Neviem, či má zmysel ten proces akože teda nejakým spôsobom meniť, ale podľa mňa to malo 

byť tak, že dám, čo máte informácie, aby som platil projektantovi čo najmenej peňazí, aby tých 

úprav tam bolo čo najmenej. Lebo sú veľmi drahí, to vieme všetci a tie peniaze v tom rozpočte 

chceme šetriť, takže to je podľa mňa, už zachádzame zbytočne ďaleko, ale dá sa to spraviť aj 

naopak. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže za mestský výbor pani doktorka ale povedala, že tam bol pán Pukančík, ktorý tam bol, 

ale samozrejme, môžeme prizvať aj ďalších. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Tak poprosím pani doktorku, keby bola taká láskavá, že keď tam pôjde, že by mi dala vedieť a 

sa spolu určite dohodneme a dôjdeme tam radi viacerí, nemusí tam byť len pán Pukančík ako, 

ako šofér tam bol zvlášť, či? Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Tak dobre, pána Pukančíka Vy ste navrhovali na člena výboru, ktorý tam robí tie akcie a za 

mesto zabezpečí. Ale nevadí.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Pretože o tom vôbec nevedel, bol z toho prekvapený, že o čo sa vlastne jedná, o tom stretnutí 

tiež nevedel a ja som o tom vedel preto, lebo sa ma niekto pýtal deň predtým, že či tam náhodou 

nie je bordel v kulturáku, takže tak to nechajme tak, to nie je dobre teraz v tom pokračovať. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pani poslankyňa Krištofová. 

RNDr. Ľubica Krištofová (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Počas leta sa občania dožadovali pokosenia okolo cyklotrasy popri plote 

Slovenský hodváb, smer Kolónia Čáčov. Táto cyklotrasa bola stále zarastená a chcela som sa 

opýtať, že či by mesto mohlo zabezpečovať aj pokosenie. Neviem, či sa situácia behom dvoch 

týždňov zmenila, je to informácia asi dva týždne stará, aspoň raz do roka, pretože tento rok sa 

tam, myslím, že ani nekosilo. To isté sa týka chodníka okolo plota bývalého Slovenského 

hodvábu. Kolónia Továrenská ulica. Aj keď nejde o pozemok mesta, mohlo by mesto vyzvať 

majiteľa, aby aspoň teraz pokosil burinu, ktorá už hodne prekáža v prechode po tomto chodníku. 

Chodia po ňom aj mamičky s deťmi do škôlky a hodne cyklistov. Podnik je teda využívaný a 

je to tam, bola som sa tam pozrieť, je to hodne zarastené. To by bolo jedno. A ešte druhá 

interpelácia. Chcela by som požiadať v mene občanov o vybudovanie osvetlenia jednej lampy, 

pridať na parkovisko na Hviezdoslavovej ulici pri Veterinárnej klinike Dr. Šimeka. Je tam jedna 

lampa pri kontajneroch. Ale keďže tam dochádza k všelijakej trestnej činnosti a iným 

záležitostiam, tak poprosíme ešte jednu. A takisto aj tu kamerku, prosím Vás. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Na kamerách sa pracuje, o svetle, priznám sa, teraz takto z fleku neviem, ale dáme kontakt na 

pani doktorku Gavorovú, pretože bude najefektívnejšie, keď rovno dáte potom ten, tú 

informáciu jej, lebo možno dneska to ešte možno nie je hotové, neviem, ale pokiaľ by to bolo 



pred dvoma týždňami, možno už by sme to mali hotové. Takže to bude potom také, že praktické, 

rýchle, tak verím, že to bude fungovať. Keby nie, tak samozrejme sa dohodneme, aby to 

fungovalo. Pán poslanec Sova. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem. Ja mám 2+1 by som to nazval, pretože tá jedna, neviem ju zaradiť do bodu programu. 

Dávnejšie som prosil, bolo mi odpovedané, že technicky to nie je možné, ale ja myslím, že keď 

sme mali 25 poslancov, tak sme sedeli v troch radách, poprosím vás, dať nás ozaj do troch 

radov. Tlačíme sa tu jak sardinky. Je to také, nechcem povedať, že neúctivé, nie sme upletení z 

niečoho, ale však, podľa mňa, technicky by to bolo možné. To je prvá interpelácia. Druhá, 

prečítam mail, čo mi došiel. Dobrý deň. Práve teraz mi z Mestskej polície povedali, že máte na 

starosti náš obvod Hollého Senica. Súkromná škola podnikania už 4 roky nerešpektuje nočný 

kľud, podniká vo svojich priestoroch rôzne zábavy, oslavy a ľudia, čo tu bývajú, už podpisovali 

petíciu, poslali sme aj OSBD, aj primátorovi sťažnosť a nič sa nedeje. Nedá sa tu žiť. Preto vás 

prosím, aby ste to predostrel na zasadanie mestskej rady a konečne sa to riešilo. Podpísal aj pán 

evanjelický farár, ktorý to má meter od fary. Prosím Vás, aby nerobili tie zábavy po dvadsiatej 

druhej hodine. Ďakujeme veľmi pekne za vybavenie veci. Ja by som k tomuto dve také k tejto 

žiadosti. Je to tam problém asi dlhodobý. Neviem, či sa to tam riešilo, neriešilo, asi sa to tam 

rieši. Dať konečne nejakú odpoveď týmto ľuďom, ktorí tam bývajú, lebo ozaj to tam 

neznesiteľné. To je jedna vec a taká osobná vec je, že neviem prečo mestská polícia tvrdí, že ja 

mám na starosti obvod Hollého a ja mám riešiť nejaký mestský, mestský kľud alebo mestský 

poriadok, keď tu sa píše, že už poslali aj petíciu na OSBD aj primátorovi a nič sa nedeje, takže 

poprosil by som mestskú políciu, aby dávala informácie, ktoré sú relevantné v tejto veci. A to 

je jedna vec k tomuto. Neviem, no pre tých ľudí, ktorí tam, ktorí tam bývajú, sú to dajme tomu 

možno piatky, väčšinou soboty. Ešte som zabudol vlastne: dá sa, dá sa riešiť, dajú sa riešiť 

rôzne veci. Poviem len príklad. Volala mi nejak jedna pani, zabudol som meno, ktorá býva v 

bývalej budove Agrostavu, že potrebujú vymaľovať, tak najprv ma to tak zarazilo, prečo volá 

mne, dobre, tak fajn, ale nakoniec sme to poriešili aj s pánom Bachurom a priestory sa 

vymaľovali, áno? To beriem toto, ale nemám pocit, že by som ja mal mať na starosti riešiť 

nočný kľud na, v tejto veci. Takže to je druhá interpelácia a tretia, tretí bod, ktorý vlastne je asi 

bodom 15.5. Peťo, prosím ťa, poslal som ti ten mail, môžeš to otvoriť? Vrátim sa k tomu, k 

tomu prvému, k schvaľovaniu bodu, teda k programu nášho zastupiteľstva. Keď sme teda 

neschválili, že nemôže byť rôzne alebo diskusia, tuto je program a náhodou vybratý 17.2.2023. 

Trnavský samosprávny kraj má tam niekoľko bodov, poprosím na samý spodok. Takže vidíte, 

že 30 bodov informácie, 31 bod rôzne. Takže inde, či to nazveme rôzne alebo diskusia, podľa 

mňa to už je jedno. Takže všade to, všade to normálne funguje v týchto veciach a nechcem byť 

osobný, ale ja možnože, keď bude zastupiteľstvo Trnavského samosprávneho kraja, možnože 

pani poslankyňa Madunická dá návrh, že aby tento bod odtiaľ zmizol, pretože asi tam nepatrí. 

Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Myslím si, že zbytočne ideme do osobných vecí. Ja len by som rád upozornil, že áno, rôzne a 

diskusia, je v tom rozdiel. A bol si podžupan 5 rokov a v živote ste tam bod diskusia nemali, v 

živote tam taký bod nebol, povedzme si to úprimne. Som rád, že si to ukázal sám. Nie, rôzne je 

bod, kedy dopĺňame body, ktoré na poslednú chvíľu prídu. Vždycky to tak bolo, ale nevadí, 

samozrejme, môžeš to teraz interpretovať inou formou, vždy to tak bolo, rôzne, diskusia. 

Jednoducho, ja nemám problém, dajte dopredu materiál, aby bolo, ja teraz poviem, máme tu 

zamestnancov, ktorí aj teraz, áno? Mohol tu byť, keby bolo povedané, že vtedy a vtedy mi 

niekto volal, náčelník mestskej polície už mohol prešetriť, či je to vôbec pravda. Mne sa nezdá, 

priznám sa, že by mestský policajt povedal: Nie, toto musíte riešiť len a len s pánom poslancom 

Sovom. Ako, nechcem povedať, že sa také stať nemohlo, ale skôr si myslím, že si našiel občan, 

tak ako mnohých iných volávajú, že mám problém taký, mám problém taký a možno volal aj 



na mestskú políciu a tí mu a on sa možno opýtal, teraz ja budem iba fabulovať, že: a môžem to 

riešiť s pánom poslancom Sovom? Môžete. Áno, však je poslanec, ja len, zase sa dostávame do 

toho, že tu niekomu povieme, že ten a ten urobil takú a tak. Ja netvrdím, že to tak nebolo, ja len 

hovorím, že nie vždy to tak musí úplne byť a ja sa tomu nebránim. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ale ja som dal interpeláciu, dám to písomne a potom poprosím na to odpovedať, to je všetko. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Jasné. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ale k tomu, k tej diskusii alebo k tomu rôznemu, myslím, že to je úplne jedno. Ale predstavte 

si, že by teraz niekto došiel, nejaký občan a chcel riešiť nejaký svoj problém a teraz my čo? My 

povieme, že nemôžete vystúpiť, pán občan, lebo nemáte na to priestor, nemáte na to bod. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ale vždy sa dá urobiť. Ja poviem to: nech zatiaľ, čo bolo, tak ten občan prišiel 3 - 4 dni dopredu, 

áno? Vystúpili tu, málokedy sem príde niekto, že a teraz ja chcem vystúpiť k niečomu. Máme 

program, ja si myslím, že máme veľmi slušné zastupiteľstvo, nerád by som z toho robil 

zbytočne komédiu, aby to malo svoju úroveň, máme program, na ktorý každý jeden poslanec 

sa pripraví, každý si ho vie naštudovať. Ja nemám problém: napíšte, že chceme do bodu 

programu a teraz poviem: áno, problém máme typu ostanem pri tebe, pán poslanec s touto a s 

touto prevádzkou. Tu mám k tomu podklady, ja zatiaľ k tomu vytiahnem ďalšie podklady: 

koľko bolo hlásených, nebolo hlásených, dneska tu máme elektronicky, vieme k tomu veľmi 

veľa informácií dať. Samozrejme, nemusí to byť iba ako interpelácia, ja osobne by som povedal, 

že na tvojom mieste zavolám náčelníkovi, dohodnem si s ním stretnutie na druhý, za dva dni, 

ako to bolo, ako to nebolo, aby to vedel vyšetriť v tom momente, že tí ľudia, vie, kto bol na 

službe, vie sa s nimi porozprávať. Bolo to takto, bolo to takto, lebo keď to budeme riešiť mesiac 

spätne, tak už sa to, horšie sa to rieši. To ja len hovorím, že niekedy mi príde výrazne 

praktickejšie ísť za tým zamestnancom a vyriešiť to okamžite, než čakať mesiac na 

zastupiteľstvo a odprezentovať to, aby sme našli ten problém, kde nastal. Ja netvrdím, že 

nemôže nastať problém, je tu veľa zamestnancov, ale nie vždy je to úplne čiernobiele, by som 

to nazval, nie je to ani úplne tak, ani tak, niekde to je väčšinou medzi a ja len hovorím, že 

poďme, ale riešme to v momente, áno? Keď je problém s chodníkom alebo s kríkom, je tu jeden 

vedúci, druhý vedúci, pokiaľ je nejaký problém, na stránke máme kontakty. Ak by to bolo zle, 

je tu zástupca, som tu ja, máme na seba telefónne čísla. Ja si myslím, že okamžite to vieme 

riešiť, aby občania boli spokojní. Väčšina poslancov, to poviem, že takto fungujeme, áno? Že 

toto je problém, toto je problém a nečakajú na zastupiteľstvo, takže samozrejme, odpovieme, 

nachystáme, len ja poprosím, že ak sa naozaj stane takáto vec, je jasné, že poslanec nemôže 

vyriešiť všetko. Na to je tu ten aparát mestského úradu, ktorý je tu na to nachystaný a v prípade, 

že je potreba, tak sa na tom dohodneme a poďme nájsť riešenie. Áno, niekedy to riešenie je 

dlhé, povedzme si, keď sme pri tomto, tak ten Čáčov sme riešili roky, áno? A iné riešenie, 

hľadali sme alternatívu 1 alternatívu 2, alternatívu 3. Hľadali sme iné, riešili sme iné oblasti 

mesta, ktoré sme zase tiež hľadali. Ja nehovorím, že to je za týždeň, za 2 a že budeme hneď 

všetci spokojní, ale všetko má svoj čas. A aj tomuto sa vieme povenovať, vieme komunikovať 

určite s vlastníkom budovy, že teda aký je problém, či vie urobiť nápravné opatrenia, takže 

verím tomu, že to nájdeme, dobre? 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Myslím si, že tí občania už boli zúfalí, keď tam písali, že písali petície, nič sa neriešilo. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Priznám sa, že viete mi povedať, kedy tá petícia bola? 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ja neviem, ja som dostal 9. septembra tento mail, to je všetko, čo ja viem k tomu povedať. Od 



pani, ktorá je tu podpísaná a zoznam podpísaných na požiadanie ukážem, či prepošlem, to je 

všetko.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Keď je možné, že ten mail dostaneme, tak prednosta sa venuje petíciám, tzn., ak je, tak aby sme 

ju mali, lebo nemáme takúto zaevidovanú. Dobre? Takže. Dokonca petície sa zverejňujú, takže 

určite by bola na stránke. Tak verím tomu, že v prípade, že bude problém, doladíme, urobíme 

tak, aby sme to všetko splnili, dobre? Vieme sa tomu venovať. Faktická, pán poslanec 

Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem pekne. Ja len, aby to nevyzeralo, že s tým súhlasím, čo hovoríš, pán primátor, že kde, 

kde inde? Tak, kto mlčí, ten svedčí. Že kde inde má byť diskusia, ako na verejnom zasadnutí, 

že? Kde inde? A počkaj, ešte som.. Už mi ho berieš, ešteže máme každý svoj. A ja by som len 

k tomu povedal, že porovnávať to s tým, že niekto niečo na niekoho povie, však sme tu poslanci 

a máme všetci za seba zodpovedáme, vieš? Však keď má niekto problém, nech to rieši so mnou. 

A ty si primátor a keď riešiš sťažnosť takúto, tak s ňou narábaj. A nemôže to byť akože 

výhovorka k tomu, že nemôžeme mať diskusiu, aby náhodou niekto nezavolal a sa tebe 

nesťažoval, veď to je absurdné. S tým teda vôbec nesúhlasím a teda nazvi to, ako chceš tú 

diskusiu. Podľa mňa je úplne normálne si povedať bod, ktorý nie je dôležitý a pokiaľ ty a nejaký 

zamestnanec mesta nevie odpovedať, poviem, neviem teraz odpovedať, poviem neskôr, to je 

úplne normálne. Môže to byť v bode interpelácie a celé to je vyriešené. Celých týchto 15 minút 

by nemuselo byť. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Len práve minule bola tá ukážka toho, že sa tu zapájajú iné organizácie, ktoré s tým vôbec 

nesúvisia. Takže ja, je mi to ľúto, neviem na všetko hneď odpovedať, áno, snažím sa, ale neviem 

hneď na všetko odpovedať, ešte sa polepším, ale čo sa týka týchto vecí, ja verím tomu, že 

mnohokrát je výrazne prospešnejšie veci, pokiaľ sa riešia v tom momente a nečaká sa tu mesiac 

na to, aby človek sa prihlásil, že mal som taký a taký problém alebo mám taký. A to je jedno, 

kto zľava, doprava, hore, dole je mi to jedno. Proste najjednoduchšie je, zavolám, počul som, 

že takýto a takýto problém je, to sa iní poslanci, tak sme si to vysvetlili, lebo ho niekto okamžite, 

poviem, že ho niekto konfrontoval, aby vedel situáciu. Nebude čakať mesiac do toho, kým sa 

niečo v podstate, kým bude, aby sa tu opýtal a potom do 30 dní dostal odpoveď. Lebo ten občan 

väčšinou čaká tú odpoveď relatívne rýchlo, áno? Takže to je celé. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Len tu popisuješ zase nejaký konkrétny prípad, to je podľa mňa zbytočné o tom rozprávať. Veď 

čo potom budem všetko prenášať do interpelácie a budeš hovoriť, že tam nepatrí? Veď ja 

nechápem, že čoho sa teraz máme báť? Že to bude o niečo, o niekom sa rozprávať? Ja to 

nechápem, že o čom toto je. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Zbytočne budeme zaťahovať ľudí. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ale ako zbytočne, však na to sme tu, aby sme riešili problémy ľudí. A keď tí ľudia problémy 

majú, majú ich tu riešiť. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Áno, ja len chcem, že oznámite to dopredu a my sem pozveme tých ľudí, ktorých sa to týka, 

aby sa vedeli len brániť, aby to nebol, aby to bola reálne diskusia, že to nebude monológ jednej 

osoby, ale aby tá osoba druhá, ktorej sa to týka: teraz poviem napr. áno, strednej odbornej školy, 



ktorá možno bude mať pocit niečoho. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Chápem, že v takom prípade, ale my sme toho človeka volali, ale neprišiel. Pamätáš si? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ale vtedy sme ho nevolali, pozor. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Z tvojej kancelárie sme mu volali. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ale nevolali sme ho na mestské zastupiteľstvo, že prídite sem a sem. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Len na pôvodnú komisiu. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Tam prišiel zástupca a čo sa týka tohoto, pokiaľ by sme ho zavolali, tvrdí, že by prišiel, áno? 

Tzn. ak sa o niekom bavme, dajme si to len dopredu. Ja nemám problém, pokiaľ si povieme, že 

tu budeme ďalších 150 bodov, len aby ten človek bol nachystaný. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Na to netreba žiadne body, stačí obyčajnú diskusiu. To je všetko. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre, ďakujem, pani poslankyňa Drinková. 

Ing. Jarmila Barcaj Drinková (poslankyňa)  

My krátko, ja by som sa chcela opýtať, lebo obyvatelia sa ma pýtajú na ten nový vnútroblok, 

dokedy má byť podľa zmluvy ukončený? To je jedna vec a druhá vec, takisto sme z 

participatívneho rozpočtu dali požiadavku na stojany na bicykle, už v roku 2022, neboli 

realizované. Povedali, že budú obstarané, keď sa budú obstarávať pre mesto. Teraz viem, že sa 

na tom pracuje, lebo sme prechádzali, len chcela by som poprosiť, keby sa intenzívnejšie 

pracovalo kvôli tomu podložiu, aby sa to stihlo v tomto roku zrealizovať, to by som len chcela 

poprosiť. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Bicykle by sa stihnúť mali. A čo sa týka vnútrobloku, dnes som bol na kontrolnom dni, kde sme 

si to prešli. Vnímam, že obyvatelia majú pocit, že sú tam určité prestoje, avšak my v rámci 

verejného obstarávania a teda v zmysle zákona o verejnom obstarávaní sme to museli rozdeliť 

tú zákazku. A reálne tam máme 3 spoločnosti, ktoré realizujú stavbu. Je to jedna stavba, kde sú 

3 spoločnosti, nie je tam generálny dodávateľ. Na začiatku my sme museli rozdeliť tú stavbu 

na jednotlivé časti, kde sa jednotlivé spoločnosti dohodli: v tomto termíne ja robím toto, v tomto 

termíne toto. Aby si neprekážali, aby náhodou, že jeden niečo spraví, druhý mu to poškodí a 

oni sa dohodli na termínoch. Áno, potom nastane situácia, že tie spoločnosti si dávali občas 

rezervy. A ona to spravila rýchlejšie a potom sa zdá, že ale 1,5 týždňa sem nikto neprišiel, 

pretože tá druhá spoločnosť, ktorá tam bola dohodnutá, bolo dohodnuté, že prídu v tom a v tom 

termíne, oni si urobili harmonogram prác, že zatiaľ sú na inej stavbe a to, že títo boli rýchlejší.. 

Proste potom to vyzerá, že sú tam prestoje, ale proste oni majú určitý harmonogram prác. Ale 

nastala aj iná situácia, že tie firmy medzi sebou mali dohodnuté termíny a tá jedna to nestihla v 

tom termíne, v ktorom mala a druhá zase už musela, nemohla nastúpiť a tým, my tam máme 

stavebný dozor, ktorý sa snaží ich koordinovať, rieši, ale sú to 3 rôzne spoločnosti, takže nejde 

to úplne tak, ako by sa nám to úplne páčilo, že my sme chceli súťažiť jednu spoločnosť, ktorá 

to celé zastreší, avšak sú to nenávratné finančné zdroje, ohrozilo by to možnosť čerpania týchto 

zdrojov, a preto sme to neriskovali a ideme do komplikovanejšej veci, ktoré nám robia vrásky. 

Ale na druhú stranu: do konca novembra dnes, čo som tam bol, povedali, že všetci stíhajú. 

Takže tam je ten termín, ktorý je podstatný, ktorý je zmluvný. A povedali všetci, že stíhajú a to 

nehovorím o tých drobných problémoch, ako tie firmy si urobia samy. Že nainštalujú zlé veci, 

opačne veci, jednoducho, ja, je to zodpovednosť tých spoločností, my to chceme na, aby to bolo 



zrealizované tak, ako to má byť a teda, naozaj pravidelne sa to dohliada, aby to bolo v poriadku. 

Faktická, pán poslanec Grimm. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ja už len k tým bodom rôzne a diskusie. Zatiaľ v histórii mesta Senica za každého primátora 

bol bod rôzne aj diskusia. Všetci sme to prežili, vysvetlilo sa, vyčistili sa vzťahy. To len proste 

na margo toho, že nechápem, prečo sa toho bojíte, aj keď to niekedy nebude pripravené. Aj my 

sme ako predchádzajúci primátori niekedy neboli nachystaní na vaše otázky, tak sme 

odpovedali neskôr alebo proste sa to zvládlo, ale ja si myslím, že tie body by sa mali vrátiť a 

bude kľud v zastupiteľstve. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A to rôzne sa dáva v momente, keď potrebujeme niečo doplniť, a to sa využívalo aj v minulosti, 

to zase povedzme si, ja nevidím problém to dať 3 dni dopredu, aby sa na to tí ľudia nachystali, 

to je celé. No, takže dobre. Ďakujem. Nikto iný nie je prihlásený, takže ukončujem bod 

Interpelácie. 

 

Bod č. 16. – Uznesenia prijaté na 6. zasadnutí MsZ 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 16. Uznesenia prijaté na šiestom zasadnutí mestského zastupiteľstva. 

Prosím návrhovú komisiu, aby potvrdila platnosť prijatých uznesení. Pani poslankyňa Mičová. 

Mgr. Ivana Mičová (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Návrhová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom 

šiestom zasadnutí konanom dňa 21. 9. 2023 prijalo uznesenia číslo 183 - 215. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem predsedkyni návrhovej komisii za potvrdenie platnosti uznesení z dnešného rokovania 

mestského zastupiteľstva.  

 

Bod č. 17. – Záver. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prajem vám všetkým ešte príjemný deň. 
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